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ZAPISNIK 
 

s 09. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 26. svibnja 2022. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 09,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 
  

Red
. 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutan 

2. Sandra Čakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

6. Alen Gržinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

15. Vili Rosanda IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Danijel Ferić SDP prisutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  prisutan 

28. Marko Ferenac SDP  prisutan 

29. Goran Hrvatin SDP  prisutan 

30. Mauro Jurman SDP  odsutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Diego Antončić HDZ prisutan 

33. Ivica Butorac HDZ prisutan 

34. Mario Bratulić HDZ prisutan 

35. Tatjana Tomaić HDZ prisutna 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Vanja Marković MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutna 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 
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OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije  
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana Istarske županije 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika Upravnog 
odjela za održivi razvoj 
DAVORKA MARAS TKAČUK, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za 
zdravstvo i socijalnu skrb 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog 
odjela za proračun i financije 
DR.SC. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo 
TEA BATEL, službenica koji privremeno obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za 
talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke skupine 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, službenica koji privremeno obavlja poslove pročelnice Upravnog 
odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo 
GABRIJELA MEZULIĆ, službenica koja privremeno obavlja poslove pročelnice upravnog 
odjela za opću upravu i imovinsko-pravne poslove 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste  
HELGA MOŽÉ, upraviteljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, Pozdravlja prisutne. Otvara 9. 
sjednicu Skupštine Istarske županije te daje nekoliko uvodnih informacija. 
Daje informaciju da je dana 17. svibnja 2022. godine održan međustranački kolegij kojem su 
se odazvali predsjednici Kluba IDS-ISU-Zeleni, Kluba HDZ-a, te Kluba MOŽEMO! - Zelena 
alternativa - ORaH- NL. Navodi da su na kolegiju bile raspravljane dvije teme. Jedna je pismo 
predsjedniku vlade Republike Slovenije, a druga Etički kodeks Skupštine Istarske županije.  
Kako je na prethodnoj sjednici predsjednik Kluba IDS-ISU-Zeleni Robert Velenik najavio 
sastavljeno je pismo predsjedniku vlade Republike Slovenije na temu uklanjanja tzv. žilet žice.  
Navodi da će, budući da se radi o važnoj temi pismo pročitati u cijelosti.  
 
Poštovani predsjedniče Vlade Republike Slovenije, g. Robert Golob, ponukani Vašim 
najavama da ćete u narednim mjesecima pristupiti rješavanju problema žičanih ograda i 
'tehničkih prepreka' na pograničnim područjima Hrvatske i Slovenije, mi, vijećnice i vijećnici 
Skupštine Istarske županije – Regione Istriana, ovim putem Vam se obraćamo sa zamolbom 
da uklanjanje barijera bude jedan od prvih poteza Vašeg mandata.  
Sa susjednom Republikom Slovenijom te gradovima i općinama u slovenskom dijelu Istre, 
povezuju nas neraskidive spone, pobratimljene općine i gradovi s obje strane granice, dobra 
gospodarska i kulturna suradnja i mnogo zajednički realiziranih projekata iz europskih 
fondova. Sve to omogućio je suživot - convivenza kao općeprihvaćen način života ljudi u Istri.  
Poštovani premijeru, želimo nastaviti suradnju s prijateljskim gradovima i općinama slovenske 
Istre, kao i do sada na najvišoj mogućoj razini, jer nas osim teritorija i povijesnog nasljeđa 
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veže i zajednička budućnost. Žičane ograde sigurno neće omogućiti sretnu zajedničku 
budućnost ljudi Istre i s njima se nikako ne možemo pomiriti. 
Skupština Istarske županije – Regione Istriana je odmah po postavljanju žilet žice Vladi 
Republike Slovenije i Republike Hrvatske uputila Deklaraciju o pravu na slobodu kretanja ljudi 
i dobara, protiv žičanih ograda koju smo usvojili još 17. prosinca 2015. godine, tražeći da se 
preispita odluka o postavljanju žičane ograde na granici držeći da je to zajedničko pitanje dviju 
susjednih, prijateljskih država, ali i pitanje zaštite zajedničkih vrijednosti Europske unije koje 
dijelimo.  
Vaši su prethodnici na čelu slovenske Vlade opravdali postavljanje bodljikave žice duž granice 
kao nužno i privremeno rješenje za zaštitu ljudi i njihove imovine. Nepobitna je činjenica da se 
žitelji susjedskih pograničnih mjesta u Hrvatskoj i Sloveniji podjednako protive žici, kao i da 
ista nije nikoga spriječila u naumu da prijeđe državnu granicu, pa neće niti ubuduće.  
Žica je samo prepreka za građane koji žive s obje strane granice, kojom se ruši temeljno 
načelo Europske unije kao višedržavne zajednice slobodnih ljudi i prostora slobode. Europska 
unija, koju su građani kako Vaše tako i naše zemlje toliko godina sanjali, nema budućnost u 
barijerama i izolacionizmu.     
U tom kontekstu napominjemo i da su se ministri unutarnjih poslova zemalja članica Europske 
unije složili s ocjenom Europske komisije kako je Republika Hrvatska spremna za ulazak u 
Schengen te se predviđa pristupanje naše zemlje Schengenskom prostoru u narednom 
periodu.  
Ne manje važno, ističemo kako slovensko - hrvatska granica predstavlja nezaobilazni dio 
transgraničnog obitavališta velikih europskih zvijeri – medvjeda, vuka i risa. Te životinje ujedno 
su i veliko prirodno blago dviju zemalja, jer ih se malo gdje u Europi još može naći na okupu 
kao na ovim prostorima.  Ljubitelji životinja i mnogobrojne udruge za zaštitu životinja zgroženi 
su prizorima uginulih životinja na granici. Svi europski propisi koji štite ugrožene vrste i čuvaju 
bio raznolikost, žilet žicom su grubo prekršeni, što će zasigurno prouzročiti ozbiljne posljedice 
za prirodu.  
Za kraj, želimo naglasiti kako smo svjesni da je pitanje migracija veliki izazov za Europu. Riječ 
je o vrlo slojevitom i složenom pitanju koje zahtjeva jedinstven odgovor i zajedništvo, ali ne i 
ograđivanje na način da se stvaraju novi problemi za građane i države Europske unije.  
Stoga, Skupština Istarske županije - Regione Istriana poziva Vladu Republike Slovenije da 
hitno poduzme sve aktivnosti kako bi se uklonili žilet žica, panel ograde i sve tehničke barijere 
na pograničnim područjima Hrvatske i Slovenije. 
U trenutku velike političke tragedije na europskom kontinentu, ovaj bi čin bio značajan i na 
simboličnoj razini jer bi u takvim okolnostima pokazali snagu zajedništva i solidarnosti, kao i 
da žar slobodne i ujedinjene Europe još uvijek gori.  
U nadi da ćete shvatiti važnost ovoga apela te da ćemo zajedničkim snagama nastaviti graditi 
dobrosusjedske odnose između Slovenije i Hrvatske, ostajemo otvoreni i na raspolaganju za 
daljnji dijalog. 
S osobitim poštovanjem, 
Predsjednica Skupštine Istarske županije 
Predsjednici Klubova 
 
Navodi kako je to bio tekst pisma kojeg je uputio Klub vijećnika IDS-ISU-Zeleni, a s čijim su 
se tekstom usuglasili i Klub vijećnika HDZ-a te Klub vijećnika MOŽEMO! - Zelena alternativa 
- ORaH- NL dok se Klub vijećnika SDP-a o tome nije očitovao. Kako za sada nema adresata 
jer se nova slovenska vlada još nije konstituirala pismo će biti upućeno predsjedniku slovenske 
vlade  u trenutku njezina konstituiranja.  
Napominje kako je druga tema Međustranačkog kolegija bio Etički kodeks Skupštine Istarske 
županije kojeg su u obvezi donijeti sukladno novom Zakonu o sprečavanju sukoba interesa. 
Nacrt Etičkog kodeksa usuglašen je s kasnije dobivenim smjernicama Ministarstva uprave te 
će njegov konačni oblik biti spreman za sljedeći Međustranački kolegij, odnosno predložen za 
usvajanje na sljedećoj sjednici Skupštine koja je predviđena za početak srpnja.  
 



5 
 

Daje informaciju kako su prije sjednice Skupštine svoje sjednice održala i skupštinska radna 
tijela i to Odbor za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo u četvrtak, 19. svibnja, 
Odbor za  proračun i financije i Komisija za izbor i imenovanja u petak, 20. svibnja, te Odbor 
za društvene djelatnosti u utorak, 24. svibnja. Dodaje kako su zapisnike sa sjednica odbora 
vijećnici dobili na svoje tablete.  
 
Poziva pročelnicu Vesnu Ivančić da izvrši prozivku vijećnika. Nakon prozivke konstatira kako 
je prisutno 35 vijećnika i vijećnica Istarske županije (četvero vijećnika se priključilo nakon 
izvršene prozivke, pa ih je ukupno prisutno 39), te kako su neki od odsutnih vijećnika najavili 
da će kasniti.  
 
Daje informaciju da je dana 25. svibnja dobila prijedlog dopune dnevnog reda sjednice pod 
nazivom Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvješća o radu Istarske kulturne agencije za 2021. 
godinu kojeg je uputio vijećnik Danijel Ferić. Navodi kako je prijedlog sukladno članku 74. st. 
3. Poslovnika o radu Skupštine uputila na očitovanje županu.  
 
Predlaže sljedeći: 
 

DNEVNI RED 

 

 

1. a. Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice Skupštine Istarske županije 

b. Verifikacija zapisnika sa 8. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

3. Izvješće o radu Župana Istarske županije za 2021. godinu 

4. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Istarske županije za 2021. godinu 

5. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu 

6. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste za 2021. godinu 

7. Prijedlog Drugih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 

8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi Istarske 
županije za 2022. godinu 

9. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
osnovnog školstva za 2022. godinu 

10. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
srednjih škola i učeničkih domova za 2022. godinu 

11. Prijedlog Odluke o promjeni sjedišta za Medicinsku škola Pula 

12. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Mladenki Cerin bacc. med. techn. za promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost zdravstvene njege bolesnika 

13. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o financiranju nabave Mobilne 
dijagnostičke jedinice Istarskih domova zdravlja radi unaprjeđenja sustava ranog 
otkrivanja karcinoma dojke u Istarskoj županiji  

14. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža u sklopu hotela i kampova tvrtke Laguna 
Novigrad d.d. Novigrad 

15. Prijedlog Odluke o provedbi Programa praćenje kakvoće mora za kupanje na plažama 
Istarske županije u 2022. godini 
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16. Prijedlog Odluke o drugim izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za rad županijskih 
mrtvozornika 

17. Prijedlog Rješenja o dvanaestim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 
mrtvozornika na području Istarske županije 

18. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Istarske kulturne Agencije 

19. Prijedlog Rješenja o izboru Savjeta mladih Istarske županije 

20. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Odbora za gospodarstvo i turizam 

21. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Komisije za izbor i imenovanja 

22. Prijedlog Odluke o prestanku zaštite spomenika prirode Javor na stanciji Bašarinka 

23. Prijedlog Izvješća o ugovorima o koncesijama i radu koncesionara 2021. godinu 

24. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga Odluke o prihvaćanju Izvješća 
Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu 
mrtvozorničke službe Istarske županije za 2021. godinu 

25. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 
pacijenata Istarske županije za 2021. godinu  

26. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 
razvoja civilnog društva za 2021. godine 

27.  

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 
Statuta Osnovne škole – Scuola elementare Rivarela 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 
Statuta Osnovne škole Vodnjan 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama 
Statuta Osnovne škole Mate Balote Buje 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Talijanske osnovne škole- Scuola elementare italiana Edmondo 
de Amicis Buje-Buie 

28.  

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Škole za primijenjenu umjetnost i dizajn Pula 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o donošenju 
prijedloga Statuta Učeničkog doma Pula  

29.  

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Ekonomska 
škola Pula 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. -  Srednja škola 
Mate Blažine Labin  

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. - Gimnazija Pula  

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
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prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Turističko – 
ugostiteljska škola -  Antona Štifanića Poreč  

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Talijanske 
srednje škole Rovinj  

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Talijanske 
srednje škole Leonardo da Vinci Buje  

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. Talijanske srednje 
škole Pula 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola 
Mate Balote Poreč 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola za 
turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. - Tehnička škola 
Pula 

k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Škola 
primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula  

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023.  – Srednja škola 
Zvane Črnje Rovinj  

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. Strukovna škola 
Eugena Kumičića Rovinj  

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola 
Vladimir Gortan Buje  

o. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola 
Buzet  

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Strukovna škola 
Pula  
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q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Gospodarska 
škola Buje – Istituto professionale Buie – Buie 

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Gimnazija i 
strukovna škola Jurja Dobrile Pazin  

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Industrijsko-
obrtnička škola Pula 

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim troškovima 
školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan Europskog gospodarskog 
prostora i Švicarske Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Medicinska škola  

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz zemalja izvan 
Europskog gospodarskog prostora i Švicarske Konfederacije za školsku 
godinu 2022./2023. – Glazbena škola Ivana Matetića Ronjgova Pula  

 

 

ORDINE DEL GIORNO 

 

1.  

a. Verifica del verbale della 7-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

b. Verifica del verbale dell'8-a seduta solenne dell'Assemblea della Regione 
Istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 

3. Relazione sul lavoro svolto dal Presidente della Regione Istriana nel 2021 

4. Proposta di Relazione annuale sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana per il 
2021 

5. Proposta di Delibera sulla ripartizione dei risultati per il 2021 

6. Proposta di Conclusione sul consenso alla Proposta di relazione annuale 
sull'attuazione del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il 2021 

7. Proposta delle Seconde modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana 
per il 2022 

8. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni del Programma dei fabbisogni 
pubblici nella cultura della Regione Istriana per il 2022 

9. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle funzioni 
decentrate delle scuole elementari per il 2022 

10. Proposta di sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle funzioni decentrate 
delle scuole medie superiori e delle case dell'alunno per il 2022 

11. Proposta di Delibera sul cambio della sede della Scuola di medicina Pola 

12. Proposta di Delibera sul consenso a Mladenka Cerin bacc. med. techn.  a cambiare i 
vani in cui svolge il servizio sanitario pubblico - assistenza sanitaria dei malati 



9 
 

13. Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'Accordo di cofinanziamento 
dell'acquisto dell'Unità diagnostica mobile delle Case della salute dell'Istria per 
migliorare il sistema di diagnosi tempestiva del tumore alla mammella nella Regione 
Istriana  

14. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'assegnazione della concessione 
sul demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge marine 
nell'ambito degli hotel e dei campeggi dell'impresa Laguna Novigrad S.p.A. di 
Cittanova 

15. Proposta di Delibera sull'attuazione del Programma di monitoraggio della qualità del 
mare per la balneazione sul territorio della Regione Istriana nel 2022 

16. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sul compenso per il 
lavoro dei medici necroscopi regionali  

17. Proposta di Provvedimento sulle dodicesime modifiche e integrazioni del 
Provvedimento di nomina dei medici necroscopi sul territorio della Regione Istriana 

18. Proposta di Provvedimento di nomina della direttrice dell'Agenzia culturale istriana 

19. Proposta di Provvedimento di nomina del Consiglio dei giovani della Regione Istriana 

20. Proposta del Provvedimento di destituzione e nomina del membro del Comitato per 
l'economia e il turismo 

21. Proposta del Provvedimento di destituzione e nomina del membro della Commissione 
per le elezioni e le nomine 

22. Proposta di Delibera sulla cessazione della tutela del monumento naturale Acero di 
stanzia Bassarinca 

23. Proposta di Relazione sui contratti di concessione e il lavoro dei concessionari nel 
2021 

24. Proposta di Delibera sulla constatazione della proposta di Delibera sull'approvazione 
della Relazione della Commissione per il controllo del lavoro dei medici necroscopi, 
sulle autopsie svolte e sul lavoro del servizio dei medici necroscopi della Regione 
Istriana per il 2021 

25. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto dalla 
Commissione per la tutela dei diritti dei pazienti della Regione Istriana per il 2021,  

26. Proposta di Delibera sull’approvazione della Relazione sul lavoro della Fondazione per 
la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile per il 2021 

27.  

a. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche dello Statuto della Osnovna škola – Scuola elementare „Rivarela“, 

b. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche dello Statuto della Scuola elementare Dignano 

c. Proposta di  Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola elementare Mate Balota Buie 

d. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Talijanska osnovna škola Scuola 
elementare italiana „Edmondo De Amicis“ Buje Buie, 

28)  

a. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto della Škola za primijenjenu umjetnost i dizajn – Pula (Scuola 
delle arti applicate e del design di Pola) 



10 
 

b. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sull'emanazione 
della proposta di Statuto della Casa dell'alunno di Pola  

29)  

a. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Ekonomska škola Pula (Scuola di economia di Pola) 

b. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 -  Srednja škola Mate Blažine Labin (Scuola media superiore 
Mate Blažina di Albona)  

c. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 - Gimnazija Pula (Liceo di Pola)  

d. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Turističko – ugostiteljska škola -  Antona Štifanića Poreč 
(Scuola turistico-alberghiera Anton Štifanić Parenzo)  

e. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Talijanska srednja škola Rovinj - Scuola media superiore 
italiana Rovigno  

f. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Talijanska srednja škola Leonardo da Vinci Buje SMSI 
„Leonardo da Vinci“ Buie  

g. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 della Talijanska srednja škola Pula - Scuola media superiore 
italiana Pola 

h. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Srednja škola Mate Balote Poreč (Scuola media superiore 
Mate Balota Parenzo) 

i. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Srednja škola za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula (Scuola 
per il turismo, l'attività alberghiera e il commercio Pola) 

j. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 - Tehnička škola Pula (Scuola tecnica di Pola) 
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k. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Škola primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula (Scuola delle arti 
applicate e del design Pola)  

l. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023  – Srednja škola Zvane Črnje Rovinj (Scuola media superiore 
Zvane Črnja a Rovigno)  

m. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj (Scuola di formazione 
professionale Eugen Kumičić Rovigno)  

n. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Srednja škola Vladimir Gortan Buje (Scuola media superiore 
"Vladimir Gortan"  Buie)  

o. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Srednja škola Buzet (Scuola media superiore Pinguente)  

p. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 Strukovna škola Pula (Scuola d'avviamento professionale Pola)  

q. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 della Gospodarska škola Buje Istituto professionale Buie 

r. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Gimnazija i strukovna škola Jurja Dobrile Pazin (Liceo e scuola 
d'avviamento professionale Juraj Dobrila Pisino)  

s. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Industrijsko-obrtnička škola Pula (Scuola industriale e 
artigianale di Pola) 

t. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Medicinska škola (Scuola di medicina)  

u. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sull'ammontare delle 
spese annuali d'istruzione dei candidati cittadini stranieri provenienti dai paesi fuori 
dallo Spazio economico europeo e dalla Confederazione Svizzera  per l'anno 
scolastico 2022/2023 – Glazbena škola Ivana Matetića Ronjgova Pula (Scuola di 
musica Ivan Matetić Ronjgov Pola) 
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SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, konstatira da je Dnevni red 
jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu točku dnevnog reda 

 
 

Ad -1.  
a) Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice Skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu. 
 
Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno 
prihvaća  
 

a) Zapisnik sa 7. sjednice Skupštine Istarske županije 
 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, daje na glasanje točku 1. b) 
dnevnog reda. 
 
Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno 
prihvaća 

 
b) Zapisnik sa 8. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

 
Ad - 2. 

Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako su od prethodne 
sjednice Skupštine na redu za postavljanje vijećničkih pitanja Irena Peruško i Marko Ferenac 
pa poziva vijećnicu Peruško da postavi pitanje.  
 
IRENA PERUŠKO, IDS, pozdravlja prisutne i navodi kako tema koju je htjela obraditi na 
prethodnoj sjednici Skupštine nije više aktualna pa kao građanka Republike Hrvatske, a k 
tome i žena, ima potrebu progovoriti o jednoj drugoj temi, a to je pravo žene na pobačaj. Pravo 
žene na odlučivanje o svom tijelu i plodu koji nosi. Naglašava kako s jedne strane imamo čl. 
40. Ustava koji jamči slobodu svijesti i Zakon o zdravstvenim mjerama za ostvarivanje prava 
na slobodno odlučivanje o rađanju djece, koji je još uvijek na snazi, a koji regulira procedure i 
načine na koje će se ukazati medicinska pomoć onim osobama koje nemaju sreću i 
mogućnost ostvariti svoju želju za potomstvom. S druge strane imamo institut priziva savjesti 
koji je 2010. godine donesen rezolucijom najvišeg Europskog tijela koji je i doveo kontroverzu 
u nemili slučaj kojemu su nedavno imali mogućnost svjedočiti. Navodi da je zbog sukoba ta 
dva instituta žena bila primorana potražiti pomoć kako bi zaštitila svoj život, i kako kasnije ne 
bi morala prolaziti muku, patnju i bol zbog nerođenog djeteta te tom djetetu spriječila daljnju 
bol i patnju. Smatra kako je temeljno ljudsko pravo da se poštuju zakon i Ustav. Ističe kako 
svaka žena ima pravo odlučiti da život njezinog djeteta bude dostojan života svakog čovjeka. 
Da je najnormalnije da svaka žena ima pravo na medicinsku pomoć, nakon što je utvrđeno da 
su potrebe djetetova života nespojive s time kako će ono živjeti.  
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Želi dobiti informaciju da li u ustanovama u Istarskoj Županji i Općoj bolnici postoji priziv 
savjesti te da li tamo žene imaju pravo na slobodu izbora i odluke o svome životu i životu 
svoga ploda. Zahvaljuje.  
 
DAVORKA MARAS TKAČUK, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog 
odjela za zdravstvo i socijalnu skrb pozdravlja prisutne i zahvaljuje na pitanju. Odgovara 
kako je Opće bolnica Pula jasna po pitanju priziva savjesti. Prekid trudnoće je u Republici 
Hrvatskoj legalan i zakonski reguliran te navodi kako je prema njezinim saznanjima moguć 
prekid trudnoće po zahtjevu žene do 10. tjedna, a nakon toga u medicinski opravdanim 
slučajevima.  
 
MARKO FERENAC, SDP, pozdravlja prisutne. Navodi kako bi najprije istaknuo jednu 
primjedbu vezanu uz vijećnička pitanja. S obzirom da su ostala samo 2 pitanja s prethodne 
sjednice Skupštine predlaže da se u buduće u takvim situacijama vijećnicima ipak dopusti 
postavljanje pitanja na samoj sjednici. Dodaje kako zna da je predviđeno vrijeme za 
postavljanje vijećničkih pitanja 1 sat, međutim smatra kako svatko ima pravo na sjednici iznijeti 
svoje mišljenje. Predlaže da se u slučajevima u kojima na redu ostanu još samo jedan ili dva 
vijećnika njima ipak dopusti postavljanje pitanja i nakon isteka jednog sata predviđenog za 
vijećnička pitanja.  
Navodi da ima pitanje za pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, Duška Kišberija. Prvo 
pitanje odnosi se na razvoj gospodarstva u Istarskoj županiji. Navodi kako se proračunom 
Istarske županije planiraju sredstva za izradu Strategije razvoja gospodarskih zona. Zanima 
ga da li se je započelo s tim aktivnostima te u kojoj je to fazi. Budući da je u trendu digitalna 
transformacija, zeleno gospodarstvo i tako dalje moli pročelnika da ih upozna s aktivnostima 
u tom području. Postavlja pitanje da li se je započelo s javnim pozivima za gospodarski sektor. 
Napominje da na stranicama Istarske županije o razvoju poduzetništva, inovacijama i 
promociji istarskog gospodarstva u suradnji s gospodarskim sektorom ne piše ništa. Navodi 
kako piše samo da je to sve u izradi pa ga zanima kada će se navedene aktivnosti provesti i 
objaviti kako bi gospodarstvenici imali predodžbu kako i gdje da apliciraju svoje projekte.  
Njegovo drugo potanje odnosi se na Veletržnicu ribe u Poreču. Navodi kako znamo da je ona 
izgrađena pred niz godina i u nju su uložena izvjesna sredstva. Dodaje kako znamo to nisu 
bila samo sredstva Istarske županije već su joj partneri bili i Grad Poreč, Istarska razvojna 
agencija i drugi. Budući da je Istarska županija jedan od osnivača smatra da bi trebali inicirati 
da se Veletržnica ipak aktivira, te da se omogući reguliranje trgovine ribe i razvoj tržišta o 
čemu je pročelnik Kišberi govorio u izjavi jednom mediju. Napominje da je ostalo otvoreno 
pitanje da li se stvarno poduzimaju takve aktivnosti i što se smjera. Zanima ga koje su 
aktivnosti planirane i kada se planiraju izvesti. S obzirom da je Duško Kišberi jedini član 
upravnog odbora Veletržnice ribe postavlja pitanje da li za taj svoj posao on prima nekakvu 
naknadu i, ako da, koliko ona iznosi. Zahvaljuje.  
 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo odgovara kako će 
odgovoriti na prvo pitanje koje se je sastojalo od dva dijela. Prvi dio se je odnosio na izradu 
Plana upravljanja poslovnim zonama. Navodi kako mu je po tom pitanju zadovoljstvo izvijestiti 
ih kako je nakon odrađenih pripremnih radnji Istarska županija provela natječaj za uslugu 
izrade Plana upravljanja poslovnim zonama Istarske županije na vremenski period do 2030. 
godine. Napominje kako su protekli tjedan imali sastanak s izrađivačem te planiraju dovršetak 
Plana kroz idućih 6 mjeseci kada bi on trebao biti prezentiran vijećnicima Istarske županije na 
usvajanje.  
Što se tiče digitalne transformacije navodi kako je to jedan proces koji je u Istarskoj županiji 
započet unazad nekoliko godina, ali je to tema koja je sve aktualnija. Naglašava da su u  
konkretnom smislu pripremili natječaje koji imaju za cilj podržati digitalnu transformaciju 
gospodarstva. Napominje kako osim navedenog podržavaju i razvoj ICT sektora, te su 
osigurali sredstva za njegovo poticanje. Navodi kako su izradili Strategiju digitalne 
transformacije Istarske županije koja će se naći pred vijećnicima nakon što se provede javna 
rasprava u trajanju od mjesec dana. 
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DR.SC. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo pozdravlja prisutne. Odgovara kako je objekt Veletržnice 
ribe u Poreču izrađen sa svrhom osnivanja veletržnice ribe. Istarska županija se je, uz 
Primorsko – goransku županiju, među prvima uključila u izradu takvog projekta. Navodi kako 
je to učinjeno s ciljem kako bi svojim ribarima omogućili potrebnu infrastrukturu za trgovanje 
ribom. Napominje da je to u Italiji uobičajena praksa i neizostavni element u lancu od izvoza 
do distribucije ribe. Pojašnjava kako u Republici Hrvatskoj ne postoji obveza trgovanja ribom 
preko veletržnica pa je nakon dovršetka i opremanja objekta njegova svrha u praksi postala 
upitna. Dodaje da su bili izgrađeni i sustav upravljanja te sustav za javne dražbe, ali budući 
da legislativa nije podržala jedan sljedeći korak koji je bio nužan za uspostavu veletržnica ribe 
u praksi i njihovo stavljanje u funkciju. Navodi da od trenutka gradnje pa do danas prostor 
Veletržnice ribe u Poreču koristi Ribarska zadruga za prikupljanje, skladištenje i distribuciju 
ribe. Ističe da tamo postoji i Centar za purifikaciju školjaka koji je bitan jer školjke moraju biti 
purificirane prije stavljanja na tržište. Dodaje kako su drugi prostori koji se nalaze u Veletržnici 
uredski prostori. U njima je neko vrijeme bila savjetodavna služba Ministarstva poljoprivrede 
iz Uprave za ribarstvo koja se je kasnije preselila u Pulu. Ističe kako je sada na njima da 
planiraju što s tim prostorima, ali je cilj zadržati zgradu u funkciji razvoja ribarstva i akvakulture 
pa je jedna od ideja i osnivanje Centara za ribarstvo marikulturu u tom prostoru. Zahvaljuje.  
 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana, pozdravlja prisutne. Navodi kako je pročelnik Pinzan 
lijepo objasnio kako je nastala Veletržnica ribe. Dodaje da je svima jasno kako Veletržnica 
ribe nikad nije proradila iz razloga što Republika Hrvatska nije donijela zakone kojima bi 
definirala na koji način će ribari svoju ribu predati i prodavati preko veletržnica. 
Navodi kako je to jedan od problema s kojima su se kao novo rukovodstvo susreli kada su 
izabrani na dužnost te jedan od projekata na kojima zadnjih 6 – 8 mjeseci aktivno rade kako 
bi pronašli rješenja. Napominje da je činjenica kako je taj prostor od 2 etaže neiskorišten. 
Jednu etažu koriste ribari kao za potrebe školjaka te sa njima imaju dobre odnose, međutim 
naglašava da sada vlasnici moraju donijeti odluku. Za one koji ne znaju pojašnjava kako su 
vlasnici Veletržnice Istarska županija, Istarska razvojna agencija IDA, Grad Poreč, 
Ministarstvo koje je svoj udio prebacilo na CERP s mogućnošću prodaje i ribarska zadruga s 
jednim malim postotkom 0,04 %. Dodaje kako su upravljačka prava drugačije postavljena te 
se ni jedna odluka ne može donijeti bez 80 % glasova, što znači da su potrebni glasovi 
Skupštine Istarske županije, Skupštine Istarske razvojne agencije, Gradskog vijeća Grada 
Poreča kao i Skupštine Zadruge ribara te Ministarstva poljoprivrede.  
Smatra kako predstoji puno rada i truda da bi došli do rješenja problema koji ih muče te 
pronašli adekvatno rješenje kako bi zgradu staviti u funkciju. Navodi da je pročelnik spomenuo 
mogućnost otvaranja Centra za ribarstvo i akvakulturu ali kako će vrijeme pokazati hoće li ga 
uspjeti realizirati nakon svih potrebnih koraka koje će poduzeti kako bi tu zgradu stavili u 
funkciju. Zahvaljuje. 
 
MARKO FERENAC, SDP, zahvaljuje na pojašnjenjima i odgovorima. Navodi kako se oko 
pitanja gospodarstva nada da će se poraditi na tome da se na web stranicama Istarske 
županije objavi informacija o svim dostupnim programima i aktivnostima koje se planiraju, a 
kako bi te informacije bile pravovremene. Što se tiče same Veletržnice navodi da znaju kako 
taj problem postoji, međutim mišljenja je da bi Istarska županija kao jedan od osnivača ipak 
prema drugim partnerima trebala inicirati da se nešto tu pokuša napraviti.  
Primjerice da se, ako treba u novom sazivu Skupštine donese jedan zaključak ili odluka te da 
se ona uputi prema Gradu Poreču, IDA-i i drugima. Naglašava kako problem treba riješiti jer 
Veletržnica ribe već godinama posluje s gubitkom. Gubitak je prošle godine iznosio 
330.000,00 kn, 2020. godine 360.000,00 kn... te on sada ukupno iznosi oko 2 milijuna kuna. 
Navodi da je jedan dio pitanja bio upućen i za pročelnika Duška Kišberia, a to je kolika mu je 
naknada za rad kao člana uprave Veletržnice ribe. Moli odgovor na navedeno pitanje. 
Zahvaljuje. 
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DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, odgovara da kod inicijativa 
koje su uputili prema ostalima osnivačima odnosno suvlasnicima Veletržnice nisu naišli na 
razumijevanje. Navodi da se tu radi o nekoliko različitih te čak suprotstavljenih vizija u kojem 
smjeru bi trebao ići daljnji razvoj Veletržnice. Daje primjer kako neki od vlasnika žele pretvoriti 
Veletržnicu u Centar za ribarstvo i akvakulturu, što je i inicijativa Istarske županije, dok je stav 
države da se prostor može i prodati. Ponavlja kako upravljačka prava kažu da se odluke 
donose sa 80 postotnom većinom te se neće moći postići konsenzus dok se svi vlasnici ne 
usuglase. Što se tiče naknade za rad u Upravnom odboru Veletržnice ribe odgovara kako je 
naknadu za rad propisao Nadzorni odbor Veletržnice, te ju dobiva uprava društva u ovom 
mandatu kao i u svim mandatima ranije. Navodi kako naknada za rad direktora društva iznosi 
3.500 kn. Zahvaljuje. 
 
IVICA MIKULČIĆ, ISU-PIP, pozdravlja prisutne. Navodi da njegovo pitanje možda dolazi malo 
kasno ali smatra kako nikad nije kasno jer bi u nekom budućem vremenu opet moglo biti 
aktualno. Dodaje kako se pitanje odnosi na problem nedostatka medicinskih sestara u svim 
zdravstvenim ustanovama u Istarskoj županiji. Navodi kako sve ustanove Istarske županije 
ističu da im je veliki problem nedostatak medicinskih sestara i tehničara kojih nema na tržištu 
rada. Napominje da je prema njegovim saznanjima iz komunikacije sa stručnjacima koji su 
zaposleni u zdravstvenim ustanovama stanje alarmantno. Nedostatak medijskih sestara i 
tehničara općeg smjera je velik, a nema ih ni na tržištu rada. Teško može razumjeti da imamo 
novu Medicinsku školu, koja je bila prijeko potrebna, a broj upisnih mjesta za medicinske 
sestre općeg smjera i tehničara se nije povećao. Dapače, prema nekim najavama može se 
očekivati manji broj upisnih mjesta u idućoj školskoj godini, a u korist ostalih zdravstvenih 
smjerova. Navodi kako zna da su dosadašnji argumenti za ovakvu situaciju jedno smjenska 
nastava i ograničeni prostorni uvjeti kao što je broj učionica i ostalih sadržaja. Postavlja pitanje 
zašto se ne smanji broj upisnih mjesta za ostala zdravstvena zanimanja koja u ovom trenutku 
nisu toliko deficitarna primjerice za dentalne tehničare. Navodi da su takvo stanje i takvi 
argumenti koji ne mijenjaju postojeće stanje neprihvatljivi. Smatra da se tek kada se zadovolje 
potrebe javno zdravstvenih službi za medicinskim sestrama i tehničarima može razmišljati o 
povećanju broja upisnih mjesta u ostalim smjerovima. U ime Istarske stranke umirovljenika, 
ali i svih ostalih građana Istarske županije koji su najpotrebitiji kao što su umirovljenici, stari i 
bolesni traži da se za iduću školsku godinu 2022/23. poveća broj upisnih mjesta za medicinske 
sestre općeg smjera, a smanji broj upisnih mjesta za ostala zdravstvena zanimanja koja nisu 
deficitarna u istoj mjeri kao medicinske sestre i tehničari općeg smjera. Zahvaljuje. 
 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu pozdravlja prisutne. Zahvaljuje na pitanju i navodi kako je svjesna koliko je ono važno, 
samim time što nije prvi puta postavljeno na sjednicama Skupštine. Smatra kako je, što se 
tiče samih upisa vezano za ovu školsku godinu, vijećnik doista u pravu. Pojašnjava kako je 
ministar donio odluku što znači da će Medicinska škola sljedeće školske godine upisati 2 
razreda medicinskih sestara i tehničara, jedan razred fizioterapeuta i novo zanimanje o kojem 
već dugo govore, a to su dentalni tehničari.  
Naglašava da uvođenje novog zanimanja u škole uvijek rade u sprezi sa zdravstvenim 
ustanovama, prvenstveno s Općom bolnicom. Podsjeća da su tako prije nekoliko godina 
nakon dugo godina uveli smjer primalja, od kojeg se je kasnije, na prijedlog Opće bolnice, 
odustalo. Navodi da su napravili pauzu i ponudili jedno novo zanimanje u vidu dentalnih 
tehničara. Što se tiče sljedeće školske godine, odnosno školske godine 2022./23. napominje 
kako imaju cijelu godinu vremena razmišljati te vidjeti koju će odluku donijeti. Naglašava i kako 
su medicinske sestre petogodišnje obrazovanje. Prethodne 2 godine su upisivali po 3 razreda 
medicinskih sestara, 1 razred primalja te 1 razred fizioterapeuta. Navodi da moraju voditi 
računa o potrebama gospodarstva,  potrebama zdravstvenih ustanova ali isto tako i prostornim 
mogućnostima škole. Zahvaljuje.  
 
IVICA MIKULČIĆ, ISU-PIP, navodi kako nema dodatno pitanje ali kako će nastaviti ustrajati 
na tome da se situacija s medicinskim kadrom popravi.  
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IVICA BUTORAC, HDZ, pozdravlja prisutne. Moli župana pojašnjenje iz kojeg razloga nemaju 
program o Kaštijunu danas na dnevnom redu ove sjednice. Navodi da se svi dobro sjećaju 
kako su u 10. mjesecu imali tematsku sjednicu o Kaštijunu gdje je Skupština usvojila zaključak 
o informaciji što se događa s Kaštijunom. Podsjeća one koji su zaboravili da je prilog materijala 
za sjednicu Skupštine bila i obavijest Nastavnog zavoda za javno zdravstvo u kojem su dali 
informaciju do koje faze je došao njihov program proučavanja utjecaja na okoliš Kaštijuna. 
Napominje kako su tada, u 10. mjesecu, kao vijećnici mogli razgovarati i diskutirati o toj temi. 
To smatra dobrim i prema Skupštini kao tijelu Istarske županije ali prema istarskoj javnosti. 
Kritizira što se sada, kada je taj program gotov on dostavlja vijećnicima u 17 h, dan prije 
sjednice Skupštine. Navodi da ga nema vremena niti pročitati a za razliku materijala 
dostavljenog pred sjednicu Skupštine u 10. mjesecu. Dodaje da su, ako je on to dobro iščitao, 
dobili zaključak župana koji im je samo dan na znanje bez mogućnosti rasprave i diskusije o 
istom.  
Navodi da je druga tema o kojoj bi volio razgovarati bespravna gradnja. Vidi da je Hrvatska 
zajednica županija na inicijativu župana Istarske županije donijela zaključak da će se ići dalje 
u sprečavanju bespravne gradnje. Napominje da HDZ mora reći da mu je to drago jer se radi 
o svehrvatskoj temi koja dotiče sve županije, a ne samo Istarsku. Podsjeća da su se Hrvatska 
demokratska zajednica i istarski HDZ snažno zalagali, ali i operativno radili na tome da se 
donese novi zakon koji bi sprječavao parcelaciju i koji bi na neki način onemogućio cijepanje 
poljoprivrednog zemljišta. Naglašava da će i dalje podržavati sve konstruktivne prijedloge koji 
se tiču devastacije obale, odnosno najvrjednijeg resursa koji imamo, a to je zemljište. 
Zahvaljuje. 
 
BORIS MILETIĆ, župan, pozdravlja prisutne i odgovara kako su ovo Izvješće Zavoda za javno 
zdravstvo uputili svim vijećnicima pa i medijima čim su ga dobili. Da su ga dobili ranije bi bilo 
i dostavljeno ranije. Navodi da, ukoliko smatraju da je tu tematiku potrebno dodatno stručno 
obrazložiti, ne vidi razloga zašto na jednoj od budućih sjednica ravnatelj to ne bi prezentirao 
u dogovoru s predsjednicom Skupštine. 
Što se tiče druge teme navodi da je vijećnik u pravu kad kaže da je to nadstranački zajednički 
problem kojeg je imao potrebu kandidirati kao član izvršnog odbora Hrvatske zajednice 
županija. Drago mu je što je dobio potporu svih hrvatskih župana na tu temu jer im je svima 
stalo do toga da se prostorni planovi i red u prostoru provode, te da se prostor sačuva. Smatra 
kako je to jednostavno nadstranačko pitanje u kojem razgovaramo o svojoj budućnosti. 
Ukoliko imamo lijepo uređenu Istru onda bi trebalo onemogućiti pojedincima da tu lijepo 
uređenu Istru pokušaju na taj način devastirati. Zna da to nije lako jer ljudi nalaze različite rupe 
u zakonima. Naglašava kako ga posebno smetaju brojni oglasi u nekim tiskovinama u drugim 
zemljama gdje se nude tzv. vikend parcele na prodaju. Tu je prisutna upravo ova tema 
parcelacije šumskog odnosno poljoprivrednog zemljišta. Mišljenja je kako je velik korak dalje 
upravo ograničenje parcelacije poljoprivrednog zemljišta u novom zakonu. Također smatra 
kako bi, kada bi se barem dio, ako ne sve, ovlasti Državnog inspektorata, odnosno inspekcija 
nadležnih za kontrolu građevina spustilo na regionalnu pa čak i na lokalnu razinu, već bili puno 
efikasniji. Navodi kako su iz tih razloga jednoglasno prihvatili 5 zaključaka u Zajednici županija, 
te će oni biti upućeni nadležnim državnim tijelima. Vjeruje da će nadležna državna tijela uvažiti 
stavove svih hrvatskih županija. Zahvaljuje.  
 
IVICA BUTORAC, HDZ, zahvaljuje na odgovoru. Navodi kako je, kao što je parcelacija 
poljoprivrednog zemljišta nacionalno pitanje, tako i pitanje Kaštijuna za Istarsku županiju 
nadstranačko pitanje. Smatra kako se Kaštijun najviše ističe kada se na ovakav način 
izbjegava diskusija o njemu. Podsjeća da u Skupštini ima više političkih opcija od kojih svaka 
ima svoje viđenje Kaštijuna, pa tako MOŽEMO! ima svoje, SDP ima svoje, IDS ima svoje i 
HDZ ima svoje. Smatra kako je činjenica da se je Skupština u jednom trenutku iskoristila na 
način da se dao legitimitet Kaštijunu kada je to poziciji odgovaralo, a sada kada su dobili jedan 
važan akt koji se odnosi na zaštitu i kvalitetu življenja svih građana Pule, Medulina i okolice to 
je riješeno „preko koljena“ te na neki način poskrivećki i na brzinu. To smatra dosta 
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nekorektnim. Želi podsjetiti da je u 10. mjesecu Hrvatska demokratska zajednica glasala za 
informaciju te prema tome oni nisu a priori kontra. Smatraju da izbjegavanje rasprave o bitnim 
stvarima koje se tiču Kaštijuna najviše najviše šteti samom Kaštijunu. Napominje da je župan 
na jednom od međustranačkih kolegija koji su održali rekao kako je on sada župan svih 
političkih opcija pa tako onda i Hrvatske demokratske zajednice, MOŽEMO! i drugih političkih 
stranaka, te da će im biti na raspolaganju. Navodi kako su iz tog razloga izuzetno neugodno 
iznenađeni što na ovu temu ništa nije dano vijećnicima na raspravljanje. Mišljenja je kako je 
bilo prostora za to.  
Što se tiče druge točke slaže se sa županom te podupire njegovo zalaganje da se riješi 
problem bespravne gradnje na području Istarske županije. Vjeruje da istarski HDZ ali i Vlada 
značajno tome doprinose, te da su našli aktivnog sugovornika čak i u Državnom inspektoratu. 
Navodi da bi u dijelu koji se tiče razgovora o eventualnom spuštanjem ovlasti trebali biti do 
kraja otvoreni i reći kako pojedine jedinice lokalne samouprave u ovom trenutku ne koriste do 
kraja ovlasti koje su im na raspolaganju. Da li iz straha, bojazni da se ne zamjere ljudima koji 
na njihovim područjima imaju te nelegalne parcele ili zato što ne žele stvarati dodatne političke 
poteškoće u svojim gradovima i općinama. Smatra kako u Istri moramo biti pošteni sami prema 
sebi. Napominje kako možda Vlada treba napraviti dodatni iskorak, ali je Vlada već napravila 
određene iskorake, a Hrvatska zajednica županije u kojoj HDZ ima većinu otvorena je 
razgovarati o tome. Naglašava kako i oni u lokalu moraju učiniti ono što je u njihovoj 
odgovornosti te se pobrinuti da ima što manje bespravne gradnje i da zaštite obalu. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, podsjeća vijećnika Butorca kao 
sve ostale vijećnike da je vrijeme za dopunska pitanja 1 minutu, a njegovo je trajalo preko 3 
minute. Moli vijećnike da budu korektni jer u suprotnom nema nikakvog reda. 
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako se možda stvarno nisu dovoljno dobro razumjeli pa 
će pokušati još dodatno obrazložiti. Navodi kako je stava da je, nakon što je ova studija 
izrađena i nakon što je informacija o toj studiji išla u medije, bilo korektno obavijestiti i vijećnike 
s integralnom studijom kako o tome ne bi samo čitali u novinama.  
Što se tiče uvrštavanja točaka na dnevni red naglašava kako tu postoji određena procedura. 
Postavlja pitanje zašto to ne bi bilo na današnjoj sjednici da su imali navedene materijale 
dovoljno ranije. Napominje da je svima njima stalo da se vrlo jasno iščita što u studiji piše jer 
su, ukoliko su barem letimično prošli kroz nalazite studije, vidjeli kako se jedini problem na 
području Kaštijuna odnosi na određene povećane doze amonijaka na tijelu staroga Kaštijuna. 
Dakle ne novog Centra za gospodarenje otpadom već onog starog Kaštijuna koji je oko 50 
godina tamo prikupljao smeće s područja čitave bivše Općine Pula. Ističe kako je, ako je 
nekome stalo da se promovira rezultate te studije, onda njima stalo te nema nikakvog 
izbjegavanja teme. 
Pojašnjava kako ne mogu uvrstiti točku dnevnog reda dan prije same sjednice Skupštine jer 
bi ispalo kako su nešto „zbrda zdola“ napravili te da nisu poštivali proceduru. Ponavlja da je 
bio red, ukoliko je to danas izašlo u medijima, da vijećnici, poštujući instituciju Skupštine 
Istarske županije, dobiju taj materijal kako bi ga mogli proučiti. Navodi da će do iduće sjednice 
imati vremena iščitati materijale. Mišljenja je kako je sadržaj puno bitniji od forme, a sadržaj 
govori u prilog tome da nema zagađenja osim što moraju priznati da ljetnih mjeseci ima 
neugodnih mirisa. Napominje kako, što se tiče drugih tema koje su neki potencirali o teškim 
metalima, lebdećim česticama, zagađenju zraka itd., struka navodi da nije tako. Zahvaljuje.  
 
DAVOR KOMAR, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi kako su u medijima nedavno mogli pratiti 
nesreću, odnosno prevrtanje, jedrilice „Canarino Furioso" gdje se postavilo pitanje da li je 
sustav spašavanja zakazao ili nije. Postavlja pitanje tko je nadležan i čija je odgovornost u 
takvim slučajevima 
 
BORIS MILETIĆ, župan, zahvaljuje na postavljenom pitanju. Navodi kako se je u pojedinim 
medijima pokušalo špekulirati i prebacivati odgovornost na Stožer civilne zaštite Istarske 
županije. Ističe kako najbitnijim smatra da nitko nije stradao. Pojašnjava kako u ovoj zemlji 
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postoje određene procedure i nadležnosti te je za konkretno područje mora nadležan Državni 
centar za traganje i spašavanje. Poziv s te jedrilice, odnosno onih koji su završili u moru nakon 
havarije, upućen je tom Centru. S obzirom na lokaciju broda Centar je tada informirao 
nadležnu Lučku kapetaniju koja dalje vrši proceduru. Nabodi kako je siguran da bi Stožer 
civilne zaštite, odnosno njihov dežurni centar, poduzeo određene mjere da je bio tome 
informiran. Dodaje kako imaju i Ronilački savez Istarske županije te druge udruge koje se time 
bave i koje su dostupne pa smatra kako nije pošteno ni korektno prebacivati odgovornost na 
Stožer Istarske županije koji o tome nije bilo uopće informiran. Ponavlja kako je za traganje i 
spašavanje nadležan Državni centar. Vezano uz Stožer civilne zaštite Istarske županije ističe 
kako već godinama možemo čuti od stručnih krugova da se radi o jednom od najboljih ako ne 
najboljim stožerom u Republici Hrvatskoj koji funkcionira kao Švicarska ura. Čestita tim ljudima 
te dodaje kako je to ogroman sustav, kojemu često vidimo samo čelnike, sustav koji u svakom 
trenutku može reagirati. Podsjeća na havariju zapaljenja broda Adriatic nedaleko od Pule kada 
je Stožer civilne zaštite Istarske županije preuzeo čitavu koordinaciju i u najkraćem mogućem 
roku zaustavio taj požar te spriječio veću katastrofu.  Ističe kako možemo biti ponosni na takav 
centar u našoj županiji, a kako odgovore vezane uz prevrtanje jedrilice i situacije vezane za 
traganje i spašavanje na moru treba potražiti kod Nacionalnog centra.  
 
RENATO KALAC, Možemo!, pozdravlja prisutne. Navodi kako ima pitanje koje je kratko i vrlo 
konkretno, a upućeno je pročelniku Upravnog odjela za održivi razvoj. Zanima ga da li se na 
području Istarske županije poduzimaju bilo kakve radnje ili koraci kako bi se pratilo 
nekontrolirano širenje pajasena ili divljeg oraha, kako bi se spriječilo njegovo daljnje 
razmnožavanje te poduzelo potrebne mjere za njegovo uklanjanje. Postavlja pitanje da li 
upravna tijela Istarske županije, javne ustanove i organizacije koje se bave zaštitom flore i 
faune, zaštitom okoliša ili drugim sličnim aktivnostima provode kakve konkretne aktivnosti po 
tom pitanju. Pojašnjava kako se radi o listopadnom stablu koje može narasti do 30 m, 
porijeklom je iz središnje i sjeveroistočne Kine, Tibeta i Tajvana. To je brzorastuća alohtona 
vrsta drveća koje uspijeva na svakom tlu, otporna je na zagađenje i sušu te dobro podnosi 
visoku temperaturu i salinitet. Ovu biljku ne napadaju kukci i gotovo nema prirodnog 
neprijatelja. Iznimno brzo se razmnožava sjemenom i vegetativno te se posljednjih godina 
munjevito širi ugrožavajući pri tome autohtone biljne vrste, naročito uz naše prometnice i 
živice. Biljka pajasena karakteristična je po tome što izlučuje otrov koji sprječava rast drugih 
biljaka u njezinoj okolini, a pored toga otrovni sastojci u njezinoj kori i lišću izazivaju dermatitis 
kod ljudi i životinja, izazivaju alergijske reakcije, a sama biljka ima cvjetove vrlo neugodnog 
mirisa. Dodaje kako drvo biljke nema nikakvu ekonomsku vrijednost, njezin snažan korijen 
oštećuje cjevovode, kanalizacije, trotoare, pojedine građevine slično. Opisuje kako je biljka 
vidljiva kada kada iz središnji iste krenete prema Rijeci ili pak iz Pule prema Labinu i Pazinu, 
a njezine brzorastuće mladice moguće je vidjeti i uz željezničku prugu. Navodi kako je, prema 
njemu dostupnim informacijama, potpuno uništenje i zatiranje ove invazivne vrste dugotrajna 
i vrlo zahtjevna zadaća koja podrazumijeva rezanje svakog pojedinog stabla i izdataka, 
tretiranje herbicidom i sprečavanje rasta novih izbojka. Napominje da možda griješi, ali nema 
informaciju da se po pitanju omogućavanja daljnjeg razvoja ove agresivne alohtone vrste 
drveća u Istarskoj županiji netko bavi. Smatra da na svim razinama organizacije lokalne i 
regionalne samouprave moraju odmah započeti mjere kako bi se zaustavilo daljnje širenje 
biljke pajasena  dok još nije prekasno. Zahvaljuje. 
 
DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika 
Upravnog odjela za održivi razvoj,  odgovara kako Javna ustanova „Natura Histrica“ prati 
stanje invazivnih vrsta pa između ostalog i stanje pajasena. Navodi kako će od ravnateljice 
potražiti više informacija jer zna kako se radi monitoring te vrste. Dodaje kako je i Fond za 
zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost također upoznat s time, te da postoje neki programi 
uklanjanja. Navodi da će vijećnika obavijestiti i o raspisivanju javnih poziva za uklanjanje 
biljaka. 
 



19 
 

IVANA ŠPADIJER, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi kako ima pitanje za pročelnicu Percan. 
Zanima ju što je s projektom „KLIK“ odnosno Centrom za kompetentno cjeloživotno razvijanje 
inovativnih znanja i vještina u sektoru ugostiteljstva i turizma –Pula. Napominje da on prema 
najavama treba biti okončan u svibnju 2022. godine pa želi znati u kojoj je fazi. Zahvaljuje. 
 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu odgovara kako se taj projekt sastoji od 2 komponente. Jedna se financira iz 
Europskog regionalnog fonda te je to dio o kojem vijećnica govori, a koji se odnosi na 
izgradnju. Drugi dio su sredstva Europskog socijalnog fonda za aktivnosti koje provodi škola, 
a koje idu nekom svojom planiranom dinamikom.  
Navodi kako je, što se tiče izgradnje, vijećnica u pravu. Postojali su rokovi koji na žalost nisu 
ispoštovani iz razloga što su ponude koje su dobili prilikom javne nabave daleko premašivale 
vrijednost osiguranih sredstava iz proračuna. Pojašnjava kako je osnovna ideja bila da projekt 
ide dalje, ali i da se paralelno s time zaštiti proračun te da se drže zakona. Navodi da su iz tog 
razloga pristupili optimizaciji cjelokupne projektne dokumentacije, dobili nove projekte, dobili 
nove troškovnike te osigurali dodatna sredstva za projekt. Dodaje kako je sve učinjeno uz 
produženje roka do kraja 2023., dok sljedeći tjedan kreće javna nabava. Zahvaljuje.  
 
VILI BASSANESE, SDP, pozdravlja prisutne. Navodi kako se u godini dana od izbora 
apsolutno se ništa nije dogodilo u vezi izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije. 
Smatra kako je trenutni Prostorni plan Istarske županije, zbog svojih restriktivnih odredi koje 
nisu zakonska obaveza, praktički postao teret i kočnica razvoja općina i gradova Istarske 
županije. Napominje kako se to prvenstveno odnosi na izgradnju osnovne infrastrukture za 
gospodarenje otpadom, telekomunikacijske infrastrukture za digitalni razvoj te izgradnju 
sunčevih bio elektrana zbog gotovo bizarnih restriktivnih odredbi koje nisu nikakva zakonska 
obveza. Dodaje da je općinama i gradovima ograničeno proširenje i razvoj gospodarskih zona 
što je temelj ekonomske opstojnosti zajednice. Smatra kako je uzaludna Strategija razvoja 
kada Prostorni plan Istarske županije onemogućava razvoj te kako bi uz  malo više informacija 
te malo više razumijevanja i drugi došli do istog saznanja. Dodaje kako je zbog nepotrebnih 
represivnih odredbi ograničen razvoj poljoprivrednika, odnosno izgradnja gospodarskih 
objekata poljoprivredne svrhe na poljoprivrednom zemljištu a naročito na zaštićenom obalnom 
pojasu. Navodi da je zbog apsurdno nelogičnih ograničenja Prostorni plan Istarske županije 
propisao kako primjerice za izgradnju hotela od 250 soba, odnosno 500 postelja, potrebno 
41.000 m² zemljišta. Smatra to odgovorom na pitanje zašto u Istri nema izgradnje novih hotela 
na novim lokacijama već su sve to sve to brownfield investicije ili manji objekti u području 
namjene zone turizma. Napominje da zbog tih ograničenja greenfield investicije u turizmu 
možemo nabrojati na prste jedne ruke, a istovremeno smo dopustili da nas gotovo preplave 
mobilne kućice u kampovima bez ikakvih ograničenja i vizije razvoja turizma. Navodi kako je 
njegovo pitanje kompleksno jer ne traje 2 minute već traje 30 godina. Smatra kako se ne radi 
o nikakvom političkom podbadanju već o prevažnim strateškim problemima za koje kao 
vijećnik ima minutu vremena, koji nisu riješeni 30 godina, a koji su definitivno kočnica razvoja 
Istre. Napominje kako u Istri nema puno osoba koje imaju viziju, razumiju problem te ga mogu 
početi odmah rješavati. Navodi kako se tu radi o interesu zajednice i našoj budućnosti. Kao 
jednog od onih koji razumiju problematiku moli župana da krenu što prije u izmijene i dopune 
Prostornog plana Istarske županije. 
Dodaje kako podržava liječnike i medicinske sestre ali kako još nema pročelnice Upravnog 
odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, na web stranicama Istarske županije još stoji ime bivše 
pročelnice, a trebali bi izraditi i Strategiju razvoja zdravstva. 
Navodi kako je predsjednica Skupštine prije samog započinjanja Skupštine spomenula da se 
SDP nije očitovao. Smatra kako su, da bi se mi mogli očitovati, trebali biti prisutni na 
međustranačkom sastanku, a da bi bili pristupni na međustranačkom sastanku morali bi se 
držati dogovora koji je prethodio jednom od međustranačkih sastanaka, a to je da SDP ima 
pravu na potpredsjednika Skupštine Istarske županije. Navodi kako se ne mogu očitovati dok 
se prethodni uvjet ne ispuni, te kako je ispravna informacija da SDP nije bio na 
međustranačkom sastanku zbog navedenih razloga. Zahvaljuje.  
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BORIS  MILETIĆ, župan, odgovara kako je na koordinacijama načelnika i gradonačelnika 
najavljena ideja je da se za sljedeću sjednicu Skupštine pripremi Odluka o pokretanju izmjena 
i dopuna Prostornog plana Istarske županije. Navodi kako se ne može u potpunosti složiti s 
vijećnikovim konstatacijama kako je Prostorni plan Istarske županije kočničar razvoja. Smatra 
kako to jednostavno ne stoji. Navodi da moramo biti svjesni i razmišljati o tome da tako bitan 
dokument, koji odlučuje o budućnosti jednog čitavog teritorija, treba pomno pripremiti jer su 
možebitne pogreške dalekosežne. 
Napominje kako je, do 2016. godine kada je Prostorni plan bio usvojen, njegova izrada trajala 
punih 7 godina. Navodi da 2016. godine nisu razmišljali o zelenoj tranziciji ili nekim drugim 
potrebama koje se danas u svijetu dešavaju, ali mu je drago da su sačuvali prostor. Napominje 
da su, kada pričaju o održivom razvoju, svima u politici puna usta održivog razvoja. Smatra 
kako osim samih riječi moraju postojati i konkretna djela. Navodi da u aktima, a Prostorni plan 
to definitivno jest, moraju razmišljati o održivosti. S jedne strane imaju građevinska područja 
koja su još uvijek neizgrađena, a s druge strane pritisak i potrebu da se ta građevinska 
područja šire. Smatra kako ipak moraju pogledati dokle će se širiti. Mišljenja je da bi bilo puno 
svrsishodnije da se najprije određeno područje, koje je predviđeno primjerice za namjenu 
gospodarstva, popuni pa da se onda ide na do proširenje. A ne da postoje čestice unutar 
postojećih poslovnih zona  uz intenciju da se to dodatno proširuje. Naglašava kako prostor 
nije neograničeni resurs te kako smatra da treba pažnjom dobrog gospodara razmišljati na 
koji način će se Istra razvijati. Navodi kako s druge strane mora priznati da mu se čini da u 
zadnje vrijeme, unatoč svim restrikcijama unutar Prostornog plana, gradnja buja, da se po 
njegovom mišljenju gradi i previše, da se gradi arhitektonski neprimjereno za Istarsku županiju 
misleći samo na zaradu. Napominje kako se postavlja pitanje za koga se to gradi budući da  
je prirodni prirast nažalost negativan iako su prisutna mehanička kretanja stanovništva, 
odnosno doseljavanja. Navodi kako ne bi volio da zbog prekomjerne izgradnje imamo tzv. 
spavaonice gdje se u određenim ljetnim mjesecima odvija djelatnost turizma, a tijekom godine 
taj prostor bude prazan. Ističe kako moramo voditi računa o tome da je potrebna i 
infrastruktura, voda, odvodnja, energetika, odvoz smeća... koji moraju funkcionirati, a teret 
izgradnje te infrastrukture u jednoj velikoj mjeri pada na građane koji žive i rade u Istarskoj 
županiji. Navodi da će pripremiti navedenu odluku o izmjenama i dopunama Prostornog plana 
za sljedeću sjednicu Skupštine. Mišljenja je da je došlo vrijeme, ne da se „podigne ručna 
kočnica“, ali da se ipak malo ublaži taj fenomen pretjerane izgradnje u pojedinim područjima i 
sačuva ljepotu Istre zbog koje je prepoznata i poželjna. Upozorava kako će se u suprotnom 
dogoditi loš primjer betonizacije poput onog u Španjolskoj te čime bi mogli otpiliti „granu na 
kojoj sada živimo“. Pojašnjava kako je daleko najveći porast broja postelja u tzv. privatnom 
smještaju, dok je on u hotelima nešto manji jer su išli na preuređenja i veću kategoriju, a manji 
broj soba. Kampovi su isto nešto malo smanjeni jer su ih napraviti kvalitetnijim i uređenijim. 
Što se tiče privatnog smještaja navodi kako je on „otišao u nebo“ te se postavlja pitanje da li 
Istarska regija može pratiti potrebe infrastrukture. Ističe da je po tom pitanju već 2019. bila 
kritična te je sustav gotovo bio u kolapsu. Ponavlja kako idu u izmjene te će sigurno biti 
otvoreni za potrebe zelene tranzicije, da o tome konačnici Skupština odlučuje, ali da će po 
pitanju širenja građevinskih područja njegov stav biti da treba jako dobro promisliti je li širenje 
građevinskih područja potrebno i za koga se to čini.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako se radi o priči za javnost, kako ovdje imaju pisani 
dokument, kako ni u jednom trenutku nije spominjao proširenje stambenih građevinskih 
područja te kako je županovo obrazlaganje trebalo biti skrenuto u jednom drugom smjeru. 
Smjeru infrastrukture, poljoprivrede i gospodarstva, odnosno opstojnosti.  
Što se tiče održivog razvoja smatra kako je točno da su greške napravljene u povijesti. 
Pojašnjava kako je prije 30 godina Istra imala isti broj stanovnika kao i sada. Imala je 30 do 
40 tisuća nestalnih stanovnika, a danas ih ima 170. Postavlja pitanje tko je to dozvolio. Navodi 
kako su imali 30 do 50 tisuća stanovnika po šumama gorama naše zemlje ponosne, a onda 
su imali 10 do 15. Navodi da je, u trenutku kada je donesen najgori zakon u Republici Hrvatskoj 
o tzv. legalizaciji, bilo preko 100 000 nelegalnih objekata u Istri. 
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Pita se da li je potrebno da se natječu tko je pametniji te dodaje kako je župan pametniji od 
njega što on cijeni i poštuje. Navodi kako on ima višu funkciju te kako je to, budući da svatko 
ima svoju ingerenciju, njegova ingerencija, te kako bi, da se htio baviti se politikom, sazvao 
konferenciju za medije. Navodi kako zaista želi sudjelovati u tome te smatra da ima dovoljno 
znanja, dovoljno dobre volje te da dovoljno razumije, a nema „fige u džepu“. Moli župana da 
pokrenu izradu izmjene Prostornog plana Istarske županije kako bi omogućili održivi razvoj 
županije i zabranili nelegalno i nekontrolirano naseljavanje, kako na područjima turizma tako 
i na područjima stambene namjene, te preraspodijelili gospodarsku namjenu. Smatra kako je 
bitno da otklone mogućnost da nekom gradu Prostorni plan Istarske županije bude 
ograničavajući čimbenik, a to govori direktno za svoj grad i još 14  ili 15 općina.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, podsjeća vijećnika Bassanesea 
kako mu je vrijeme isteklo.  
 
BORIS  MILETIĆ, župan, odgovara kako nije tema rasprave tko je pametniji. Navodi kako će 
do sljedeće sjednice Skupštine biti spreman Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Prostornog plana Istarske županije. Dodaje da, s druge strane,  nije sve crno-bijelo te je ono 
što se tiče poljoprivrede,  infrastrukture i gospodarstva rekao i za poslovne zone, ne samo za 
stanovanje. 
Vezano uz raniju temu nedostatka medicinskog kadra mišljenja je da obučavanje i školovanje 
medicinskog kadra nije toliko problematično koliko je problematičan odlazak školovanog kadra 
iz Hrvatske u neke strane zemlje. Smatra to puno većim problemom. Navodi kako se, kao što 
medicinski kadar iz Hrvatske odlazi u Njemačku, Austriju, Britaniju ili Švedsku, drugi ljudi 
medicinske struke doseljavaju u Istarsku županiju te ga to posebno veseli. Smatra kako i tim 
ljudima treba osigurati stambeni prostor gdje će živjeti. Napominje da mu je iz tog razloga 
drago što je Istarska županija i njezina Skupština usvojila program Istramed preko kojeg se je 
40-ak ljudi prijavilo za sufinanciranje troškova stanovanja. Navodi da će morati imati i takve 
modele koje neće provoditi samo Županija već i gradovi i općine koji će morati početi 
razmišljati na koji način, zbog porasta cijena nekretnina, osigurati mladim obiteljima 
prihvatljivu cijenu stanovanja i na koji način pripremiti određen broj stambenih jedinica za 
određene deficitarne struke. Dodaje kako to nije problem samo u medicini već i u školstvu pa 
je i pronaći profesora matematike počeo biti popriličan problem. Iz navedenih razloga poziva 
da rade zajedno i raspravljaju o prostornom planu sagledavajući sve njegove aspekte jer su 
tu posljedice dalekosežne. 
 
TEREZA BANIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi kako ima kratko pitanje za pročelnika 
Pinzana budući da zna da je okončana izgradnja sustava javnog navodnjavanja Červar Porat 
- Bašarinka u Poreču. Pojašnjava kako je to ujedno i drugi sagrađeni sustav javnog 
navodnjavanja u Istarskoj županiji, dok je prvi bio onaj u Valturi nadomak Pule. Postavlja 
pitanje za pročelnika može li joj pobliže reći o kakvom se projektu radilo. Zahvaljuje. 
 
DR.SC. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo, odgovara kako gradnja sustava navodnjavanja Istarske 
županije ide svojim redom. Sustav u Valturi sada vrlo dobro funkcionira te su njegovom 
izgradnjom stekli veliko iskustvo. 
Navodi kako je pred završnom fazom gradnja sustava Červar Porat - Bašarinka na području 
Grada Poreča i Tar Vabrige. On obuhvaća 555 ha, ima kumulaciju 17,4 ha sa 885 m³, što su 
sve pretpostavke kako bi mogli sa 22 km cijevi navodnjavati ovo područje. Pojašnjava kako je 
sustav podijeljen na 2 dijela. Sjeverni dio, gdje će se putem pumpi voda dopremati pod tlakom, 
a otprilike pola sustava je dio prema moru koji teče slobodnim padom kao sustav kap na kap. 
Navodi da je sustav vrlo složen ali je dovršen te je u potpuno funkcionalnom stanju. Upravo 
traje testiranje. Sukladno Zakonu o vodama sada je u tijeku prikupljanje dokumentacije. 
Sprema se tehnički pregled te očekuju da će u narednih nekoliko mjeseci, kada se sve 
pretpostavke za tehnički pregled ispune, uspješno obaviti tehnički pregled, dobiti uporabnu 
dozvolu i onda moći ugovoriti korištenje s korisnicima sustava. Dodaje kako paralelno vrše 
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razgovore s potencijalnim korisnicima kako bi pripremili ugovore da čim prije, jednom kada 
dobiju uporabnu dozvolu, mogu sklopiti ugovore i koristiti sustav. Zahvaljuje. 
 
VANJA MARKOVIĆ, Možemo!, pozdravlja prisutne. Navodi kako su na posljednjoj sjednici 
predali pisano vijećničko pitanje županu da ih izvijesti o konkretnim projektima koje je Istarska 
županija prijavila, te koje planira prijaviti na sufinanciranje iz natječaja Nacionalnog plana 
oporavka i otpornosti ali i na ostale natječaje. Dodaje da su primili odgovor i na njemu se 
zahvaljuju, međutim taj odgovor ukazuje na činjenicu da objektivno nisu dovoljno ambiciozno 
niti hrabro pristupili pribavljanju novca iz europskih fondova koji se odnose na, kako to često 
možemo čuti u posljednje vrijeme, povijesnu priliku ili povijesno veliki postotak novaca koji će 
biti alociran u digitalnu i zelenu tranziciju. 
 Navodi da su uz ambiciju potrebne prilagodbe već donesenih odluka na razini Europske unije 
pri čemu prije svega misli na Europski zeleni plan i inicijative koje iz njega proizlaze. 
Napominje kako ih je ono što su saznali zabrinulo, a to je da imamo samo jedan projekt koji 
se odnosi na obnovljive izvore energije, i to projekt koji se tek planira prijaviti. Radi se o 
izgradnji solarnih elektrana na 4 škole od čega su 3 u Puli, a 1 u Vodnjanu. 
Svakako pozdravlja taj plan ali zbog razloga koje je navela misli da je to nedovoljno 
ambiciozno. Navodi da im se s jedne strane pruža pregršt mogućnosti za razvoj koje su već 
trebali početi iskorištavati, a sa druge strane postoji obaveza i ogroman potencijal Istarske 
županije, ne samo što se tiče njezinih prirodnih resursa, što se tiče broja sunčanih sati već 
vjeruje i njezinih ljudskih potencijala. Smatra kako Istra ima ljude koji te ciljeve i vizije mogu 
pretvoriti u realnost, koji to mogu pretvoriti u ambicioznije i inovativnije zelene projekte i 
energetske strateške planove. Navodi da ne mogu više čekati spuštenih ruku ali jednako tako 
ne mogu ni prihvaćati bilo kakvu investiciju pod izlikom da je bolje uzeti bilo što nego ništa. 
Naglašava kako moraju sami usmjeravati svoj razvoj i moraju sustavno mijenjati vlastitu 
kulturu. Napominje kako ovo i nije bilo pitanje jer su na pitanje već dobili odgovor. Navodi da 
je ovo poziv na djelovanje, poziv na to da se oslone na sebe na svoj kapacitet, na svoju 
sposobnost, svoju volju i političku imaginaciju. Zahvaljuje.   
 
BORIS MILETIĆ, župan, ističe kako, kada govore o zelenoj tranziciji onda moraju imati 
određene strateške podloga za to, te je iz tog razloga Istarska županija s FER-om, odnosno 
jednom udrugom koja djeluje na FER-u, potpisala memorandum o razumijevanju, kako bi imali 
stratešku podlogu jer nas očekuju doista velike promjene. Navodi kako ne govori o dijelu koji 
se tiče manjih solarnih elektrana, koje će se nalaziti na krovovima kuća ili javnih zgrada, već 
da ih vezano konkretno uz energetiku očekuju poprilično velike promjene. Pojašnjava kako 
postoji ideja napuštanja fosilnih goriva, što znači da će termoelektrana Plomin koja radi na 
ugljen prestati s radom. Da bi regija funkcionirala i bila energetski neovisna morati će strateški 
dogovoriti kako sa fosilnih goriva preći na obnovljive izvore energije. Pretpostavlja da je za 
Istru najprihvatljivija solarna energija, a da bi imali solarnu elektranu i zadovoljili potrebe kako 
gospodarstva tako i građana, ali i većeg broja turista koji će dolaziti električnim automobilima 
morati bi instalirati određenu snagu od nekakvih 350 - 400 MW zelene energije te se susresti 
s problemom što je solar super, samo što sunce po noći ne svijetli te će morati imati sustav 
koji će omogućiti pohranu viška energije tijekom dana kako bi ona tijekom noći mogla 
funkcionirati. Odgovara kako rade na tome, upoznati su s time, ali ne žele srljati jer su i ovdje 
posljedice dalekosežne. Iz tog razloga žele imati stratešku stručnu podlogu koja će im reći 
kojim putem krenuti kad govore o zelenoj transformaciji. Zahvaljuje. 
 
VANJA MARKOVIĆ, Možemo!, zahvaljuje županu i navodi kako joj je izuzetno drago da 
jednako razmišljaju o navedenoj problematici. Ističe apel da se malo požure jer je prema 
informacijama s kojima raspolaže Međimurska županija već prijavila 18 objekata, a Osječko - 
baranjska 54 objekta. Nada se da će krenuti brzo i nadoknaditi propuštene prilike. Zahvaljuje. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, zaključuje vijećnički sat te 
najavljuje kako im za sljedeću sjednicu ostaje da pitanje postave vijećnica Marianna Jelicich 
Buić, vijećnik Danijel Ferić i vijećnica Hani Glavinić.  
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Konstatira da su se sjednici u međuvremenu pridružili vijećnici Hani Glavinić, Ivan iskra, Fedor 
Kompas, Vedrana Gregorović Hrvatin i Tatjana Tomaić te je sada 39 vijećnika na ovoj sjednici 
Skupštine. 
 
 

Ad - 3. 
Izvješće o radu Župana Istarske županije za 2021. godinu 

 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi da je stupio na dužnost početkom mjeseca lipnja pa Izvješće 
ipak sadrži i 1 dio mandata njegova prethodnika Furia Radina. Pojašnjava da će se ukratko 
osvrnuti na najznačajnije projekte i programe koji su obilježili 2021. godinu. a koji je bilo puno 
na različitim područjima, bilo da govorimo o gospodarstvu, poljoprivredi, zdravstvu, socijalnoj 
skrbi, obrazovanju ili kulturi. Navodi da je sve ono što je realizirano dostupno na opsežnih 
preko 500 stranica integralnog Izvješća o radu župana. 
Ističe doista veliki interes istarskih poduzetnika za ulaganje i nove investicije u sklopu još jedne 
u nizu kreditnih linija Poduzetnik- Istarska županija gdje je do kraja 2021. godine zaprimljeno 
470 zahtjeva i zatraženo 260 milijuna kn kredita. Pojašnjava kako su raspisali 5 javnih 
natječaja ukupne vrijednosti 5,8 milijuna kn s ciljem doprinosa razvoju gospodarskog sektora. 
Započela je izgradnja poduzetničkog centra Coworking Pula, osigurano je 2,3 milijuna kn za 
projekte iz poljoprivrede, samo je u Fondu za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre odobreno 
34 zajma u vrijednosti od 22.285.000,00 kn. Dodijeljene su potpore za turistički manje 
razvijena područja u Istarskoj županiji. Navodi kako su, kad govorimo o europskim 
programima i fondovima, zahvaljujući stručnoj pomoći Regionalnog koordinatora Istarske 
županije u 2021. godini kandidirani EU projekti vrijedni gotovo 15,5 milijuna kn. Europski odbor 
regija primio je Istarsku županiju u mrežu RegHub 2.0, čime nam se omogućuje izravan 
regionalni utjecaj na unaprjeđenje zakonodavnog procesa Europske unije.  
 
Što se tiče područja infrastrukture i zaštite okoliša nastavila se gradnja sustava javnog 
navodnjavanja Červar Porat- Bašarinka vrijedna 121,5 milijun kuna.  
Nastavila se priprema ostalih projekata izgradnje SJN - Žmergo-Brtonigla, Čepić polje i Donja 
Raša. Postojala su brojna ulaganja u cestovnu infrastrukturu – ŽUC je u 2021. uložio 70,7 
milijuna kn u redovito i izvanredno održavanje županijskih i lokalnih cesta, svečano je otvorena 
nova dionica Istarskog ipsilona od Cerovlja do Lupoglava, Županijske Lučke uprave provodile 
su vrijedne investicije pa su tako primjerice otvorene nova komunalna lučica San Pelagio i 
luka Trget. Navodi kako je OB Pula započela s radom na jednoj lokaciji, započela je gradnja 
Doma za starije osobe osobe i centra za pružanje izvaninstitucijskih socijalnih usluga Pazin 
Započela je gradnja Doma za starije osobe u Labinu, dogradnja Doma za starije u Buzetu, 
projekt digitalizacije radiološke opreme u Istarskim domovima zdravlja vrijedan gotovo 8 
milijuna kuna. Kroz Program kreditiranja ISTRAMEDIC 2021 za deficitarne kadrove u 
zdravstvenim ustanovama kojima je osnivač Istarska županija - odobreno je 46 zahtjeva. 
Navodi kako je nastavljena adaptacija zgrada Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju  
„Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno. Istarska županija postala je vlasnikom nekretnina domova za 
starije u Puli, Novigradu i Raši. Istarska županija sufinancirala je najsuvremeniji digitalni 
mamograf s 800 tisuća kuna, koji se nalazi u Istarskim domovima zdravlja - Ispostava Pazin  
Nabavljena su dva nova ambulanta vozila hitne pomoći. 
 
Vezano uz obrazovanje navodi kako je izgrađena moderna i suvremeno opremljena 
Medicinska škola Pula, započeti su radovi na rekonstrukciji i dogradnji Talijanske srednje škole 
- Scuola media superiore italiana "Leonardo da Vinci" Buje – Buie, projektu vrijednom 24 
milijuna kn. Navodi kako su se nastavila i ulaganja u Društveni centar Pula („Žuta škola”), 
brojna kapitalna ulaganja u osnovne škole čiji je osnivač Županija – 1,5 milijuna kuna.  
Dodaje da su nabavili kombi vozilo za prijevoz učenika OŠ Vazmoslava Gržalje Buzet, 
dodijeljene su studentske stipendije u 3 kategorije za što su osigurali 1,4 milijuna kuna 
Također se nastavilo s provođenjem građanskog odgoja i obrazovanja. 
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Vezano uz regionalni identitet i kulturu navodi da je putem Javnog natječaja za financiranje 
projekata/programa udruga i drugih neprofitnih organizacija dodijeljeno 2,1 milijuna kuna, 
nastavljene su aktivnosti na projektu Kuća kaštela u Momjanu, nastavilo se s programom 
sanacije kulturne baštine, nastavilo se sa Zavičajnom nastavom. 
Nadalje potpisani su ugovori za projekte i programe udruga nacionalnih manjina, osnovana je 
Radna skupina za ujednačavanje terminologije na talijanskom jeziku 
Istarska županija je u 2021. godini započela izradu Akcijskog plana za mlade Istarske županije 
2021. - 2025. 
 
Vezano uz učinkovitost županijske uprave navodi da je krenula izrada Plana razvoja Istarske 
županije za razdoblje 2022.-2027, objavljen je digitalni vodič „Proračun u malom“ za 2021. 
godinu, te je izrađen Provedbeni program Istarske Županije za razdoblje 2022. – 2025. 
Nadaje navodi kako je Istarska županija ponovno bila odlikaš u proračunskoj transparentnosti, 
po analizi Instituta za javne financije. 
 
Zaključno navodi kako je protekla godina najvećim dijelom ponovno bila obilježena 
pandemijom koronavirusa, a u Hrvatskoj je zabilježena i najveća stopa inflacije od 2013. 
godine, uzrokovana ubrzanim rastom potrošačkih cijena, kao i proizvođačkih cijena 
industrijskih proizvoda. Jačanje inflacije usporedno je pratio i oporavak potražnje i 
gospodarskih aktivnosti, kako je dolazilo do jenjavanja pandemije i popuštanja ograničavanja 
aktivnosti u sklopu epidemioloških mjera. Pojašnjava kako je Županijski proračun za 2021. 
godinu bio orijentiran na nastavak velikih višegodišnjih investicija, kao i na početak novih 
projekata za unapređenje kvalitete života u našoj regiji. Napominje da su do kraja godine 
postigli vrlo dobre rezultate na svim područjima, unatoč brojnim izazovima s kojima su se 
suočavali u navedenim okolnostima. 
 
Naglašava i kako je Sustav civilne zaštite u Istarskoj županiji još 2020. godine pokazao kako 
funkcionira na visokoj razini, a prošle godine, nakon dolaska cjepiva, napravljeni su još veći 
napori kako bi se osigurala u prvom redu što veća procijepljenost i sigurno zdravstveno 
okruženje za sve naše građane, ali i turiste. Istra je zato i protekle godine ostvarila najbolje 
moguće turističke rezultate, a uspjela je i prestići neke brojke iz rekordne turističke 2019. 
godine. Prema službenim podacima, Istra je tijekom 2021. realizirala 3,49 milijuna dolazaka 
te 23,53 milijuna noćenja, čime je ostvareno 76 posto dolazaka i 82 posto noćenja u odnosu 
na rekordnu 2019. godinu.  
Navodi kako su potvrdili i dokazali da istovremeno mogu održavati kvalitetnu epidemiološku 
situaciju i upravljati turizmom. Time su kao regija doprinijeli jačem oporavku kako 
gospodarstva, tako i javnih fiskalnih prihoda. Navodi kako je htio biti kratak ali istodobno i 
uključiti sve najbitnije projekte i programe koji su se realizirali u 2021. godini. Zahvaljuje.  
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, Grazie al signor Presidente per la 
relazione sul lavoro svolto che non va messa ai voti ma presa per conoscenza, però apriamo 
il dibattito sia per i club, che il dibattito individuale. Otvara raspravu po Klubovima te pojašnjava 
kako Izvješće ne ide na glasovanje nego se prima na znanje.  
 
DR.SC. ROBERT VELENIK, u ime Kluba IDS-a, pozdravlja prisutne. Ističe kako apsolutno 
podržava rad župana. Smatra da župan radi svoj posao ozbiljno, odgovorno, a to se pokazalo 
i u ovom izvješću koje je stvarno obilno, detaljno i puno projekata. Ponavlja neke brojke kako 
bi ih dodatno naglasio, a to je 111 milijuna kn za sustav navodnjavanja Červar Porat – 
Bašarinka koji će po njegovom mišljenju dignuti poljoprivredu na jednu višu razinu, a tu je i 15 
milijuna kn različitih EU projekata po općinama gradovima. Ističe da je gotova Opća bolnica 
Pula, da je sve odrađeno kako treba i da ta vrijedi 800 milijuna kn. Navodi kako summa 
summarum želi reći da se projekti realiziraju te idu dobrim smjerom. Želi županu da nastavi 
ovim putem dalje.  
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IVICA BUTORAC, u ime Kluba HDZ-a, zahvaljuje županu na iscrpnom izvješću učinjenom u 
2021. godini. Veseli ga što je mnogo toga dobroga učinjeno u Istri, a pogotovo ga raduje da 
je Vlada Republike Hrvatske znatno tome doprinijela. Navodi kako je nadležno ministarstvo 
sufinanciralo jako puno stvari, od luka i lučica, preko poljoprivrede i komunalne infrastrukture, 
do cesta. Napominje kako će spomenuti samo mali dio projekata u čijoj je realizaciji 
sudjelovala Vlada Republike Hrvatske a to su: uređenje ribarskih luka i iskrcajnih mjesta u 
Vrsaru i Savudriji, sufinanciranje komunalne luke San Pelagio u Rovinju, te rekonstrukcija luke 
u Trgetu, ulaganje u luku Santa Marina u Poreču. Drago mu je da Ministarstvo poljoprivrede 
između ostalog pripomoglo zaštiti i promociji autohtonih proizvoda od istarskog pršuta, 
domaćeg muškata, te da je sudjelovalo u izradi akcijskog plana s ciljem jačanja tržišne pozicije 
proizvođača voća i povrća u Istri. Od infrastrukture ističe ulaganja u sustav javnog 
navodnjavanja Červar Porat - Bašarinka financiran iz EU te iz državnog proračuna i sustav 
javnog navodnjavanja Petrovija. Od cestovne infrastrukture navodi kako je završen Istarski 
ipsilon, a počeli su i radovi na drugoj cijevi tunela Učka. Uz to su Hrvatske ceste realizirale 49 
milijuna kn ulaganja, od čega je najznačajnija pazinska zaobilaznica, zatim pristupne ceste u 
Novigradu i Gorici te rotor u Poreču. Navodi da je nedavno ministar Butković najavio nastavak 
investicija Hrvatskih ceste na ulazu u Pulu, točnije ceste od Velog vrha do Mlina. Napominje 
bi kako mogao još dugo nabrajati projekte u Istri koja je sufinancirala ili pomogla realizirati 
Vlada Republike Hrvatske, ali će zaključiti popis s Općom bolnicom Pula koja je pojedinačno 
jedna od najvećih investicija u Istri, te sa talijanskom srednjom školom Leonardo da Vinci u 
Bujama. Navodi kako će se i u narednom razdoblju istarski HDZ i Vlada na čelu s Andrejem 
Plenkovićem nastaviti snažno zalagati da se održi ovaj uzlazni trend investicija u Istarsku 
županiju, a na dobrobit svih građana. Zahvaljuje.  
 
SLAVEN BOLJUN, u ime Kluba MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL, pozdravlja 
prisutne. Navodi kako ima jedno konkretno pitanje vezano uz gospodarenje otpadom . 
Podsjeća kako su na tematskoj sjednici po pitanju gospodarenja otpadom donijeli zaključak 
da će županija preuzeti ulogu koordinatora te preuzeti obvezu da se pospješi gospodarenje 
otpadom u Istri. Navodi kako je za to nužan uvjet izgradnja sortirnice, reciklažnog dvorišta, bio 
postrojenja ili kompostane, a bez njih imaju poražavajući rezultat od samo 3 % odvojenog 
otpada u Istri.  
Dodaje kako jedinice lokalne samouprave ne mogu same snositi taj teret odnosno nemaju 
dovoljno sredstava te je i novi Zakon o gospodarenju otpadom naglasio da županije moraju 
po tom pitanju preuzeti veću odgovornost. Postavlja pitanje koje su se konkretne mjere 
poduzele nakon donošenja navedenog zaključka, da li su one bile efikasne, te ako nisu, koji 
su sljedeće konkretne mjere po tom pitanju. Zahvaljuje. 
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, zatvara raspravu po Klubovima i 
otvara pojedinačnu raspravu. 
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi da poštuje svačiji doprinos i zaista mu je drago kada svatko 
priča o svom doprinosu, ali koji put to zaista ne razumije. Dodaje kako je bolnicu neko 
napravio, a to su bili građani Republike Hrvatske. Kada je vlast bila tadašnja izdvojeno je oko 
300 milijuna kuna za sanaciju. Vidi da svako vuče na svoju stranu, što je u redu, ali smatra 
bitnim navesti da građani njegova grada, kao i svi drugi građani, još uvijek za to plaćaju kredit. 
Ističe da su prema tome sve navedeno napravili građani Želi zahvaliti svima koji su  
tome dali doprinos IDS-u, HDZ-u, SDP-u, HNS-u, MOŽEMO!... Zahvaljuje.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, pozdravlja prisutne. Navodi da mu je žao da se ovom izvješću ne 
glasa jer bi bio protiv njega. Napominje da je slobodna volja župana da se hvali stvarima, te 
da je i njegov posao da čini dobro. Ističe kako godinama upozorava da je njegova najveća 
odgovornost ekološka bomba zvana Kaštijun. Navodi da ništa nije učinjeno po tom pitanju, da 
nisu stvoreni prostorno - planski uvjeti za rješavanje problema sortirnice, sušionice fekalnog 
mulja i drugih postrojenja potrebnih za kružno gospodarenje otpadom. Smatra kako, do prošle 
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godine do kada su upravljali većinom gradova i općina u Istri, nije postojala politička volja da 
se to riješi. Navodi da iz tih razloga ne bi podržao Izvješće. Zahvaljuje.  
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, zatvara raspravu i moli da se 
odgovori na upite koji su postavljeni tijekom rasprave  
 
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana, pozdravlja prisutne. Navodi kako je činjenica da sve 
projekte realiziraju sredstvima koja plaćaju građani u proračunu, pa mora reći da su sredstva 
za one projekte koji su podržani od SDP-ove ili HDZ-ove vlasti najvećim dijelom dio onih 
sredstava koja je politika uspjela povratiti iz Zagreba zahvaljujući otvorenosti i suradnji. 
Napominje da se je od onih novaca koje su građani Istre uplaćivali sve ove godine danas 
nešto ipak vratilo. Prema vijećniku Bassaneseu zahvaljujući Milanoviću, a prema vijećniku 
Butorcu zahvaljujući Plenkoviću. Ističe kako su ipak oni na lokalnoj i regionalnoj razini oni koji 
su projekte osmišljavali i kandidirali prema određenim fondovima. Ponavlja kako se proračun 
države se ne puni iz nekih drugih izvora, nego upravo iz lokalnih izvora. Dodaje kako znamo 
kako se raspoređuje postotak državnog proračuna i koliko se vraća u jedinice lokalne 
samouprave. Smatra kako je u redu da Vlada ima razumijevanja, bez obzira na to koja je 
politička opcija u kojoj općini, gradu ili županiji na vlasti. 
Navodi da je postavljeno i pitanje Kaštijuna u kojem je prozvana Županija. Postavlja pitanje 
da li neko zna tko je zadužen za komunalno gospodarenje otpadom, da li gospodin Ferić, da 
li gospodin Bassanese ili svi oni koji su razgovarali o Kaštijunu. Pojašnjava kako je Kaštjun 
centar čiju izgradnju je država nametnula županijama, dok je gospodarenje otpadom u 
ingerenciji jedinica lokalne samouprave, tj. gradova i općina preko njihovih poduzeća ili 
društava koja su zadužena za to. Navodi da se je Istarska županija tu postavila kao jedan 
medijator koji pokušava zajedničkom politikom svih uspostaviti jedan sustav koji će zadovoljiti 
potrebe samih građana i udovoljiti zakonskim uvjetima vezanim za odvajanje i zbrinjavanje 
otpada. Podsjeća da su samo dvije županije izgradile takve centre, a to su Istarska i 
Primorsko-Goranska županija, dok su sve druge županije u Republici Hrvatskoj tek u 
natječajima ili projektiranju. Naglašava kako Istra sad ima centar.  
Nadvodi da je, u Gradu Puli promijenjena vlast koja ima 51% glasova u skupštini, dok Istarska 
županija ima 49%.  
Na inicijativu Županije imali su do sada 3 sastanka s direktorima komunalnih poduzeća, s 
gradonačelnicima te s gradonačelnicima i direktorima komunalnih poduzeća te su definirali 
neke aktivnosti, te su dogovoreni i doneseni određeni zaključci. Navodi da, od tog sastanka 
nadalje, od tih zaključaka nije bilo rezultata. Ističe kako za to ne treba prozivati Županiju, jer 
su za to nadležni gradovi i općine kroz komunalna poduzeća kao i većinski vlasnik, Grad Pula.  
Moli vijećnike da mu pročitaju članak zakona u kojem piše da  gore tako da je zakon rekao da 
je Županija ta koja je odgovorna za sortirnice, za mulj ili nešto od nabrojanog. Postavlja pitanje 
da li je Županija ta koja mora raditi na navedenim projektima. Navodi kako Županija može 
sudjelovati i želi pomoći, želi pronaći lokacije za postavljanje takvih postrojenja ali je 
odgovornost na gradovima tj. na komunalnim poduzećima čiji su vlasnici gradovi i općine. 
Pojašnjava kako Kaštijun nije poduzeće za prikupljanje i odvajanje komunalnog otpada, već 
centar za obradu tog otpada za čije prikupljanje su zaduženi komunalci. Napominje da će kod  
izmjena i dopuna Prostornog plana jedna od bitnih točaka biti upravo lokacije za izgradnju 
energana, postrojenja za dodatno sortiranje komunalnog otpada ili drugog krupnog otpada  
Navodi ako oko toga komunalci i gradonačelnici nisu postigli konkretan dogovor . Ističe kako 
zna koliko je radio na tim projektima te kako neće dopustiti da se Županija proziva za ono što 
nije nadležna. Zahvaljuje.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi da vijećnik Ferić po svom običaju iznosi neistine. Napominje 
da je nakon izgradnje centra za gospodarenje otpadom u njegovu optimizaciju uloženo preko 
20 milijuna kn, kako bi sustav bio poboljšan te kako bi se smanjili neugodni mirisi. Duboko je 
uvjeren da će, ukoliko se ispune uvjeti o količinama otpada, sastavu tog otpada u kojem nema 
preko 60 % ostataka hrane unutra, Kaštijun funkcionirati kao što funkcionira drugih 150 takvih 
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centara na lokacijama diljem Europe i da građani oko Kaštijuna neće imati nikakve štetne 
posljedice po tom pitanju.  
Navodi kako ova današnja studija, koja je dostavljena vijećnicima, vodi upravo u prilog tezi da 
je odlagalište starog Kaštijuna utjecalo na okoliš, a da Centar za gospodarenje otpadom ne 
utječe na okoliš. Napominje da politika može svašta govoriti i papir može svašta trpjeti ali je 
struka rekla drugačija. Smatra kako bi sada trebalo demantirati sve neistinite tvrdnje koje su 
se godinama iznosile u javnosti. Zahvaljuje.  
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, utvrđuje kako su primili na znanje 
Izvješće o radu Župana Istarske županije za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 
2022. godine.  
 
 

Ad-4 
Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Istarske županije za 2021. godinu 
 
 
 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice 
Upravnog odjela za proračun i financije, obrazlaže predmetnu točku. Pozdravlja prisutne.  
 
Navodi kako je godišnji izvještaj o izvršenju proračuna obaveza koja se temelj na Zakonu o 
proračunu, posebnom pravilniku, a obvezuje izvršno tijelo da dva puta godišnje podnese 
izvještaj predstavničkom tijelu.  
U izvještaju se iskazuju financijski podaci po proračunskim klasifikacijama i sadrži detaljna 
obrazloženja o ostvarenim ciljevima koji su ostvareni u programima. 
U 2021. godini proračun je raspolagao sredstvima u visini od 1.676.758.068 kn, od čega je 
prihoda naplaćeno 1.501.298.773 kn, primitaka od financijske imovine i zaduživanja je 
naplaćeno 218.000.000 kn, te je prenesen manjak iz prethodne godine u visini od 42.000.000 
kn. Sveukupno je utrošeno 1.567.447.333 kn. 
Rezultat je ostvaren u visini od 109.310.735 kn , od čega se na proračunske korisnike odnosi 
54.429.973 kn a na Istarsku županiju 54.880.762 kn. 
Navodi kako je Proračun IŽ  za 2021. godinu usvojen u prosincu 2020. godine u visini od 
1.619.600.000 kn te je izmjenama i dopunama povećan  na 1.772.000.000 kn.   
Od ukupno utrošenih sredstava na proračunske korisnike odnosi se 85 % ili 1.327.660.351 kn 
te za programe koje provode upravna tijela Istarske županije 233.255.891 kn ili 15% 
proračuna.  
U strukturi ostvarenih prihoda 89 % ostvareno je od poreznih prihoda poslovanja  u iznosu od 
1.501.000.000 kn, zatim od zaduženja 12% ili 208.000.000,00 kn te su primici od financijske 
imovine ostvareni u iznosu od 10.000.000,00 kn. 
Navodi kako su prihodi od poreza ostvareni u iznosu od 153.000.000,00 kn ili 10 % ukupno 
naplaćenih prihoda. Pomoći iz proračuna su ostvareni u visini od 569.000.000,00 ili 38 %, 
zatim prihodi od HZZO-a za redovno financiranje zdravstvenih ustanova u visini 
557.000.000,00 kn ili 37%. Ističe kako ta dva prihoda zbrojeno zajedno ukazuju na veliku 
ovisnost proračuna od pomoći, te to sveukupno čini 75 % proračunskih sredstava. Prihodi od 
upravnih i administrativnih pristojbi naplaćeni su u visini od 78.000.000,00 ili 5%, a prihoda od 
pruženih usluga 118.000.000,00 kn ili 8%.  
Napominje, kako je Istarska županija ostvarila prihode od poreza u visini od 
153.000.000,00 kn, te iz državnih gradskih općinskih proračuna u visini od 143.000.000,00 kn. 
Navodi kako smo ostvarili 23.000.000,00 kn od kredita, dok proračunski korisnici imaju puno 
veća sredstva koja povlače. Od pomoći iz državnih, gradskih i općinskih proračuna  su ostvarili 
426.000.000,00 kn te od HZZO-a 557.000.000,00 kn. Imaju relativno visoke prihode po 
posebnim propisima te prihode od pruženih usluga od čak 117.000.000,00 kn. Tu su i velika 
sredstva od korištenja kredita 185.000.000,00 kn. Ističe kako je kredit korišten od Privredne 
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banke Zagreb u visini od 21.000.000,00 kn za dovršetak izgradnje Medicinske škole u Puli. 
Navodi kako kod proračunskih korisnika imaju korištenja kredita HABOR-a i Erste banke u 
visini od 173.000.000,00 kn za izgradnju opremanje Opće bolnice, zatim kredit Zagrebačke 
banke u visini od 5.000.000,00 kn za renoviranje Specijalne bolnice za ortopediju i 
rehabilitaciju “Martin Horvat” Rovinj-Rovigno. Nadalje, kredit Istarske kreditne banke u visini 
od 6.500.000,00 kn za obnovu radiološke dijagnostike s digitalizacijom kod Istarskih domova 
zdravlja. 
Ističe kako je porez na dohodak zajednički prihod koji se dijeli između županija, gradova i 
općina te se do 2020. godine dijelio sa Republikom Hrvatskom. Porezna uprava uvodi 
obračune naplata od 1. siječnja 2021. godine kada se promijenio udio raspodjele poreza na 
dohodak te je gradovima povećan udio sa 60 na 74 % a županijama sa 17 na 20 %. Udio za 
decentralizirane funkcije je ostao istih 6%. RH se odrekla svoj udjela od 17 %  u korist lokalnih 
i područnih jedinica iz razloga što je provodila sljedeću fazu poreznog rasterećenja. Ističe kako 
je obuhvatilo smanjenje poreznih stopa i to od 36% na 30 % i zato smo imali smanjenje 
porezne stope sa 24 na 20 %. Također obuhvaća primjenu tzv. poreza za mlade gdje se je 
poreznim obveznicima do 30 godina starosti tijekom 2021. godine vršio povrat od 100 % i 50% 
uplaćenog poreza tijekom 2020. godine. Ističe, da je usprkos svemu Istarska županija ostvarila 
134.000.000,00 kn poreza na dohodak, od čega nenamjenski udio iznosi 112.000.000,00 kn, 
a za decentralizirane funkcije je naplaćeno 22.000.000,00 kn. Porez na dohodak bilježi 
povećanje od 12,8% u odnosu na prethodnu godinu.  
Naplaćeni su porezi na cestovna i motorna vozila u visini od 16.000.000,00 kn, porez na 
plovila u visini od 1,400.000,00 kn što je povećanje u odnosu na prethodnu godinu. Čak 73 % 
se iskazuje porez na nasljedstvo i darove dok porez na automate i zabavne igre naplaćuje 
Porezna uprava, i svake se godine sve manje naplaćuje. Prema vrsti rashoda na rashode 
poslovanja ide 81% ukupnih troškova, 15% na ulaganja u kapitalnu imovinu, 3% na otplatu 
kredita.  
Naglašava investicije tijekom 2021. godine. Ulagalo se u ukupnom iznosu od 208.522.458,42 
kn što je u odnosu na cijeli proračun čak 13,3 % te je u sustav navodnjavanja Červar Porat – 
Bašarinka do sada uloženo 102.000.000,00 kn od čega u tijeku 2021. godine 44.913.051,11 
kn. Za izgradnju Pulske bolnice dosad je uloženo 653.000.000,00 kn od čega u tijeku 2021  
godine 125.000.000,00 kn, a za Rovinjsku bolnicu je uloženo 5.000.000,00 kn. Ističe kako su 
novci utrošeni na radiološku dijagnostiku u iznosu od 7.300.000,00 kn. Nadalje u domu Raša 
je plaćena dokumentacija za lift koji se planira nabaviti u 2022. godini. U škole je sveukupno 
uloženo 25.000.000,00 kn, najviše za Medicinsku školu, čak 20.823.343,10 kn, te za 
Talijansku školu Buje čiju rekonstrukciju i dogradnju vodi Ministarstvo znanosti i obrazovanja. 
Po osnovnim školama se ulagalo u sanacije instalacija, sanitarnih čvorova, zamjene stolarije 
i slično. Ističe da su potrebe uvijek velike i nikad ne prestaju.  
Prema pregledu po funkcijskoj klasifikaciji kao i obično najviše sredstava se troši u zdravstvu, 
školstvu. Primjećuje se razlika između 2020. i 2021. godine. S obzirom da je 2020. godina bila 
izrazito restriktivna zbog epidemije COVID-19. vidljiv je ipak pomak na bolje. 
Napominje kako mora naglasiti da je proračun bio solventan te da su uredno izvršavane 
obaveze. 
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima. 
 
IVICA BUTORAC, HDZ, navodi kako  je vijećnik Mario Bratulić, zbog poslovnih obveza, 
napustio sjednicu i da neće sudjelovati do kraja u radu Skupštine Istarske županije. Ističe, 
kako će Klub HDZ-a biti suzdržan po ovoj točci dnevnog reda. 
 
Kako se nitko više nije javio za raspravu, predsjednica zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje: 
 
Skupština Istarske županije sa 22 glasova ZA i 10 SUZDRŽANIH glasova usvaja 
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Godišnji izvještaj 

 o izvršenju proračuna Istarske županije za 2021. godinu 
 
 

Ad-5 
Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu 

 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice 
Upravnog odjela za proračun i financije, obrazlaže predmetnu točku. Navodi kako se 
navedena točka temelji na Zakonu o proračunu i Pravilniku  o proračunskom računovodstvu 
kojim je definirano  da se utvrđeni rezultat smije koristiti u sljedećoj godini ukoliko se i putem 
odluka o raspodjeli rezultata uvrsti u sljedeće izmjene i dopune proračuna. Također je 
propisano da se namjenska sredstva prenose u sljedeću godinu prema izvorima financiranja 
i namjenama za koje su utvrđene. 
 
Proračun Istarske županije sa 31. prosinca 2021. godine, iskazao je višak u iznosu 
54.880.762,11 kn. Od tog iznosa se moraju se pojedinačno voditi namjenski manjkovi koji 
iznose 32.000.000,00 kn, zatim namjenski  viškovi koji iznose 18.000.000,00 kn. Napominje 
kako su svi detaljno, pojedinačno navedeni u odluci i kao takvi se na isti način uvrštavaju u 
proračun, odnosno kroz izmjene dopune proračuna. 
Ističe, da ono što nije raspoređeno u odluci, čini nenamjenski višak koji iznosi 68.900.000,00 
kn i njegova namjena se treba rasporediti kroz izmjene dopune proračuna što je i uvršteno u 
Prijedlog drugih izmjena i dopuna proračuna. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu.  
 
IVICA BUTORAC, HDZ, navodi kako će Klub HDZ-a biti suzdržan po ovoj točci dnevnog reda. 
 
Kako se nitko više nije javio za raspravu, predsjednica zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje: 
 
Skupština Istarske županije sa 22 glasa ZA i 10 SUZDRŽANIH glasova usvaja 
 
 
 

ZAKLJUČAK 
Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu 

 
 

Ad – 6 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Godišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste za 2021. godinu 

 

ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj ŽUC-a, obrazlaže predmetnu točku. Pozdravlja prisutne.  

Navodi kako je Upravno vijeće Županijske uprave za ceste Istarske županije donijelo na svojoj 
sjednici, održanoj dana 29. ožujka 2022. god., Odluku o donošenju Godišnjeg izvještaja o 
izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2021. godinu.  

Ističe, kako su ukupni  prihodi i primici u 2021. godini, ostvareni u iznosu od 90.684.211 kuna, 
odnosno 104,2 % u odnosu na Plan. Rashodi za 2021. godinu ostvareni su u iznosu od 
82.930.192 kuna ili 95,3% u odnosu na Plan, što rezultira viškom prihoda od 7.754.019 kuna. 
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Prihodi poslovanja za 2021. godinu ostvareni su u iznosu od 84.796.612 kuna ili 104,5% u 
odnosu na Plan. Pomoći od subjekata unutar opće države ostvareni su u iznosu od 8.128.247 
kuna ili 132,2%. Prihodi od imovine ostvareni su u iznosu od 76.361.922 kuna ili 101,9 % u 
odnosu na Plan te su prihodi od administrativnih pristojbi i po posebnim propisima ostvareni u 
iznosu od 306.443 kuna ili 1.532,2%. 
 
Napominje kako je preneseni višak iz 2020. godine u iznosu od 5.887.599 kuna. 

 
Ističe kako su rashodi i izdaci izvršeni u iznosu od 82.930.192 kune ili 95,3% u odnosu na 
Plan. Tekući rashodi izvršeni su u iznosu od 82.868.163 kune ili 95,9% , rashodi za zaposlene 
izvršeni su u iznosu od 2.524.933 kuna ili 73,5 %, materijalni rashodi izvršeni su u iznosu od 
73.965.285 kuna ili 98,2 %,financijski rashodi izvršeni su u iznosu od 16.551 kuna ili 53,4 %,  
pomoći unutar općeg proračuna izvršene su u iznosu od 6.093.751 kuna ili 89,0 %, naknade 
građanima i kućanstvima (povrat naknade za ceste) izvršene su u iznosu od 267.643 kuna ili 
35,7 % u odnosu na Plan. 

 
Kapitalni rashodi izvršeni su u iznosu od 62.029 kuna ili 10,8 % u odnosu na Plan za rashode 
za nabavu neproizvodne dugotrajne imovine nije bilo izdataka. Rashodi za nabavu proizvodne 
dugotrajne imovine izvršeni su u iznosu od 62.029 kuna ili 12,2 % u odnosu na Plan i rashode 
za dodatna ulaganja u nefinancijsku imovinu nije bilo izdataka. Ističe kako su rashodi po 
programskoj klasifikaciji izvršeni pod: Program održavanja i upravljanja koji je izvršen u iznosu 
od 70.639.475 kuna ili 99,3 % u odnosu na Plan. Redovno održavanje izvršeno je u iznosu od 
44.381.728 kuna ili 100,9% .Izvanredno održavanje izvršeno je u iznosu od 26.257.747 kuna 
ili 96,7 %. Program pomoći velikim gradovima za ceste koje prestaju biti razvrstane u javne 
ceste izvršen je u iznosu od 5.893.751 kuna ili 101,6%. Rashodi Županijske uprave za ceste 
Istarske županije izvršeni su u iznosu od 6.160.415 kuna ili 70,3%. Program sufinanciranja 
izvršen je u iznosu od 200.000 kuna ili 19,0% u odnosu na Plan. Zbog toga što jedna investicija 
Hrvatskih cesta, nije započela u prošloj godini te će se izvršiti u 2022. godini.  
Napominje kako je višak nastao zbog određenih sredstava koje se nisu mogla iskoristiti. 
Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture Republike Hrvatske  je krajem 12. mjeseca 2021. 
godine uplatilo iznos od 2.140.000,00 kn pomoći županijskim upravama za ceste, te isplate 
nekih sredstava lokalne samouprave koje su po ugovoru trebale isplatiti u 12. mjesecu 2021. 
godine u iznosu od  1.300.000,00 kn. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja.  
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog 

plana Županijske uprave za ceste za 2021. godinu 
 

Ad-7 
Prijedlog Drugih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 

 
 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice 
Upravnog odjela za proračun i financije, obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako Prijedlog 
Drugih izmjena i dopuna proračuna Istarske županije za 2022. godinu iznosi 1.732.700.000,00 
kn odnosno za 80.100.000,00 kn više u odnosu na Proračun. Od toga 102 mil.kn se planira 
ostvariti od prihoda poslovanja, prenosi se manjak od 21 mil.kn. Od toga će se 76 mil.kn utrošiti 
na rashode poslovanja a 4 mil.kn na financijsku imovinu i otplate kredita. 
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Ističe kako se u strukturi proračuna na proračunske korisnike odnosi 78 %, a programe koje 
provodi upravna tijela Istarske županije 22 %. 
Osnovne značajke Drugih izmjena i dopuna proračuna Istarske županije za 2022. godinu jesu 
usklađenja programa, aktivnosti i projekata sa prenesenim rezultatom prethodne godine, 
odlukama o bilančnim pravima decentraliziranih funkcija i procjenom ostvarenja prihoda kako 
kod proračunskih korisnika tako i kod Istarske županije.  
Odlukom o raspodjeli rezultata prenesen je rezultat od 54.880.762,11 kn. Od toga 
nenamjenski viškovi iznose 68.959.879,24 kn. U Proračunu je već ugrađen nenamjenski višak 
od 41.050.909,85 kn za razne potrebe a ovim se izmjenama i dopunama proračuna ugrađuje 
i dodatnih 27.908.969,39 kn  
Ističe kako svi proračunski korisnici usklađuju vlastite i namjenske prihode prema stvarnim 
mogućnostima naplate, tako da se povećavaju prihodi od HZZO-a te prihodi za financiranje 
redovne djelatnosti od Državnog proračuna za povećanja plaća kod škola, materijalnih 
troškova te planiraju povećane prihode od pružanja usluga i po namjenskim prihodima. 
Napominje da se vidi jedno zdravo povećanje proračuna, slijedom toga  i rashodi koji se 
financiraju. 
Nadalje, rezultati su raspodijeljeni u iznosu od od 208.000.000,00 kn,  nenamjenskih na 
projekte koji pretežno završavaju u ovoj godini, te koji su investicijski i to su sustav 
navodnjavanja Červar Porat- Bašarinka. Te dovršetak izgradnje Kuće Istarskih Kaštela u 
Momjanu, provedba projekta Klik, nabava mobilne dijagnostičke jedinice. Osim investicijskih 
projekata financiraju se sredstva kod proračunskih korisnika, energente za prijevoz učenika te 
sredstva koja se moraju osigurati radi sklapanja novog kolektivnog ugovora. Naglašava kako 
se povećavaju potpore poljoprivrednicima i to je ukupna vrijednost od 25.000.000,00 kn od 
čega će  Istarska županija sufinancirati 13.000.000,00 kn. S time da smo u ovim izmjenama i 
dopunama morali osigurati dodatnih 4.700.000,00 kn kako bi se investicija uspjela završiti. 
Pohvalno je od Upravnog odjela za poljoprivredu što su uspjeli osigurati dodatno 
sufinanciranje od Ministarstva poljoprivrede i od Hrvatskih voda. Napominje kako se 
povećavaju potpore „de minimis“ poljoprivrednicima, predlaže se u proračun da se potpore 
financiraju u iznosu od 1.000.000,00 kn. Njihova namjena je raznovrsna, od mljekara, 
financiranja boškarina, ostalih autohtonih pasmina, pčelara i sl. 
 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima. 
 
 
IVICA BUTORAC, Klub HDZ, navodi kako će Klub HDZ-a biti suzdržan po ovoj točci dnevnog 
reda. 
 
Renato Kalac, Klub MOŽEMO!-Zelena altrenativa-ORaH-NL, pozdravlja prisutne. Navodi 
kako su materijali stigli prilično kasno, a posebno članovima odbora. Ali su ipak uspjeli 
pogledati materijale. Ističe kako nema nekakvih velikih bitnih primjedbi i sugestija, međutim 
ima samo tri kratka pitanja. Naime u Upravnom odjelu za održivi razvoj došlo je do povećanja 
od ukupno 11.000.000,00 kn što nije samo po sebi ništa problematično, nadalje htjeli smo 
dobiti informaciju o održavanju pomorskog dobra. Taj  je dio proračuna u odnosu na izvorni, 
povećan za 6.600.000,00 kn. 
Nadalje u području protupožarne zaštite, povećane su donacije za županijske vatrogasne 
zajednice za 300.000,00 kn kao tekuće donacije pomoći. Traži samo kratko obrazloženje. 
Ističe kako je rečeno da će biti izmjene, dopune prostornog plana Istarske županije relativno 
brzo. Treće  pitanje se odnosi da li i gdje se planira određena financijska sredstva u ovim 
drugim  izmjenama i dopunama proračuna. 
 

Danijel Ferić, Klub SDP-a, ističe kako Klub SDP-a neće podržati ovaj proračun i bit će 
suzdržani po ovoj točci dnevnog reda. Navodi kako su već odavno najavili kod izrade 



32 
 

proračuna za ovu godinu, dali brojne amandmane te su prihvaćeni oni koji su „kozmetički“ i 
ostat će suzdržani. Napominje da bi predlagaču akta svakako preporučio da osim povećanja 
plaća pročelnice/a koji je bilo na jednom od zadnjih sjednica da razmisli oko povećanja plaća 
službenicima i namještenicima u Istarskoj županiji. Ističe da ukoliko žele da uopće netko radi 
prostorni plan, smatra da nedostaje kvalificiranih inženjera građevine i arhitekture. Zahvaljuje.   

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara pojedinačnu raspravu. 
 
 Marija Kadoić Balaško, IDS, zahvaljuje gospođi Barbari Škreblin Borovčak koja je jako 
detaljno obrazložila druge izmjene i dopune proračuna Istarske županije. Smatra da je 
rebalans proračuna jako realno izveden, te nije došlo do nikakvih povećanja prihoda, osim 
onih namjenskih prihoda za određene projekte i aktivnosti. Ističe kako se povećanje rashoda 
odnosi uglavnom na proračunske korisnike kako bi mogli funkcionirati u budućem periodu. 
Nadalje, to su rashodi koji su nastali zbog povećanja energenata prijevoza učenika kao i 
povećanje plaća djelatnika naših proračunskih korisnika koji se osiguravaju kroz sredstva 
državnog proračuna. Napominje kako bi trebalo prihvatiti ove druge izmjene i dopune 
proračuna Istarske županije. 

 

BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice 
Upravnog odjela za proračun i financije. Zahvaljujem na pitanjima. 
 
Ističe kako su, što se tiče povećanja pomorskog dobra, iznos povećali za 6.000.000,00 kn i s 
31. prosinca 2021. godine ostvaren je višak po toj namjeni. Za sada se ta sredstva ne 
namjeravaju utrošiti za neku konkretnu namjenu nego se stavljaju na rezervu. U sljedećem 
razdoblju će se u dogovoru sa svim korisnicima pomorskog dobra analizirati gdje je potrebno 
usmjeriti sredstva. Nakon toga će se donijeti odluka kako ih iskoristiti, pretpostavlja da će biti 
u sljedećim izmjenama i dopunama proračuna ili eventualno mogu se sredstva planirati za 
proračun u 2023. godini. 
Nadalje, pojašnjava kako su sredstva povećana  za županijske vatrogasne zajednice. Od 
donošenja proračuna koji je za mnoge korisnike bio restriktivan pristizale su pritužbe da nisu  
povećali sredstva na razinu koja je bila u 2019. godini. Te da se nije došlo na razinu od prije 
COVID 19, vatrogasne zajednice su upozoravale da sredstva koja su osigurana nisu dostatno. 
Ovom prilikom su povećana redovna sredstva koja će se koristiti za protupožarnu zaštitu 
tijekom ljetnih mjeseci i da će moći odraditi sve intervencije. 
Ističe kako se treće pitanje odnosi za prostorni plan koji izrađuje UO za prostorno uređenje, 
stoga samim time što imamo osigurana sredstva za njegovo redovno poslovanje. Navodi kako 
su osigurana sredstva za provođenje prostornog plana. 

Nadalje, pitanje ili primjedba da se službenicima, namještenicima povećaju plaće. Ističe kako 
se povećanje plaće osiguralo povećanjem osnovice koja je primijenjena za svih osim za 
dužnosnike, donesena je posebna odluka. Osnovica se povećala sa 3.500,00 kn na 3.930,00 
kn i  što je uređeno kolektivnim ugovorom sa suglasnošću sindikalnog povjerenika. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja sa 22 glasova ZA i 11 SUZDRŽANIH 
usvaja 
 

DRUGE IZMJENE I DOPUNE 
Proračuna Istarske županije za 2022. godinu. 
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Ad-8 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi 

Istarske županije za 2022. godinu 
 
Vladimir Torbica, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost obrazlaže predmetnu 
točku. Pozdravlja prisutne. Ističe kako se kultura u Istarskoj županiji financira prema Zakonu 
o financiranju kulture te na temelju uredbe koje je donijela Vlada Republike Hrvatske koju 
primjenjuju udruge. Pojašnjava  kako je u prvom djelu, koji se tiče financiranja iz fondova za 
ustanove i JLS  već odlučeno u prosincu 2021. godine. 
Naglašava da kada se govori o financiranju putem Uredbe, javni natječaj objavljen je 10. 
siječnja. Nakon toga je slijedio pregled materijala, rok za žalbe i tehničke ispravke. Tridesetak 
dana su zasjedala Vijeća za kulturu, koja provode bodovanje, nakon toga predlažu određene 
projekte i programe za financiranje. Ukupno je primljeno 142 zahtjeva što je otprilike na razini 
prošlih godina, ukupna vrijednost projekata je 27.000.000,00 kn. Od Istarske županije traženo 
je financijska potpora od 7.922.130,00 kn, a na raspolaganju za udruge je iznos od 
2.229.300,00 kn. 

Ističe kako je od 142 projekta ukupno za financiranje predloženo 63 i napominje kako je 
prijedlog bio na skupštinskim odborima. Zatim slijedi rasprava na skupštini i ako se ovaj 
prijedlog prihvati šalju se ugovori odnosno odbijenice na koje pojedine udruge imaju pravo 
prigovora. Nakon toga slijedi potpisivanje ugovora.  

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
Skupština Istarske županije bez rasprave sa 27 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa usvaja 
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi 

Istarske županije za 2022. godinu 
 
 

Ad-9 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija osnovnog školstva za 2022. godinu 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
osnovnog školstva za 2022. godinu 

 
 

Ad-10 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija srednjih škola i učeničkih domova za 2022. godinu 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
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Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  funkcija 
srednjih škola i učeničkih domova za 2022. godinu 

 
 

Ad-11 
Prijedlog Odluke o promjeni sjedišta za Medicinsku škola Pula 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

Odluke o promjeni sjedišta za Medicinsku škola Pula 
 
 

Ad-12 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Mladenki Cerin bacc. med. techn. za 

promjenu prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost 
zdravstvene njege bolesnika 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

Odluke o davanju suglasnosti Mladenki Cerin bacc. med. techn. za promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost zdravstvene njege 

bolesnika 
 
 

Ad-13 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o financiranju nabave Mobilne 
dijagnostičke jedinice Istarskih domova zdravlja radi unaprjeđenja sustava 

ranog otkrivanja karcinoma dojke u Istarskoj županiji 
 
         
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Sporazuma o financiranju nabave Mobilne dijagnostičke jedinice 
Istarskih domova zdravlja radi unaprjeđenja sustava ranog otkrivanja 

karcinoma dojke u Istarskoj županiji 
    

 
Ad-14 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru 
u svrhu gospodarskog korištenja morskih plaža u sklopu hotela i kampova 

tvrtke Laguna Novigrad d.d. Novigrad 
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža u sklopu hotela i kampova tvrtke 

Laguna  Novigrad d.d. Novigrad 
 

 
Ad-15 

Prijedlog Odluke o provedbi Programa praćenje kakvoće mora za kupanje 
na  plažama Istarske županije u 2022. godini 

          
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

Odluke o provedbi Programa praćenje kakvoće mora za kupanje na plažama 
Istarske županije u 2022. godini 

 
 

 
Ad-16 

Prijedlog Odluke o drugim izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za rad 
županijskih mrtvozornika 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

Odluke o drugim izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za rad 
županijskih  mrtvozornika 
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Ad-17 

Prijedlog Rješenja o dvanaestim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 
mrtvozornika na području Istarske županije 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 

 
 

RJEŠENJE 
o dvanaestim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju mrtvozornika na 

području Istarske županije 
 

Ad-18 
Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Istarske kulturne Agencije 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima.  
 
Danijel Ferić, u ime Kluba SDP-a, pozdravlja prisutne. Navodi kako mu je žao što Prijedlog 
za dopunu dnevnog reda nije realiziran na ovoj sjednici. Smatra kako bi onda o tome mogli 
raspraviti o Izvješću o radu Istarske kulturne agencije i svih ostalih trgovačkih društava javnih 
ustanova kojima je Istarska županija osnivač ili suosnivač. Navodi kako se na  Dnevnom redu 
predlaže  ovaj prijedlog da se potvrdi izbor ravnateljice kao neki „Smokvin list“ i da zapravo se 
ne zna o čemu se glasa. 
Program rada IKA-Agenzia culturale Istriana dostavljen je u mandatnom periodu od 2022 – 
2026 godini. Naglašava kako je apsolutno uvjeren da su svi vijećnici Skupštine Istarske 
županije pročitali ovaj program rada i da je siguran da su ga usporedili s programom rada iz 
2018. godine. Navodi kako je praktički istovjetan pa će se referirati na par stvari samog 
programa rada na novi mandatni period. Ističe kako se u cilju racionalnog djelotvornog 
obavljanja djelatnosti 2015. godine izmjenama Statuta ustrojavaju slijedeće jedinice opći odjel 
Istarska kulturna agencija. Dakle, ustrojstvene jedinice koje niti danas nakon 7 godina nema 
tko voditi jer je od prvog dana otkad je osnovana IKA zaposlen samo jedan djelatnik. Ljubitelji 
„Alan Forda“ bi rekli da je Istarska kulturna agencija nešto slično Ministarstvu za istraživanje 
ruda i gubljenja vremena. Međutim kada se dolazi do ciljeva, u tome programu rada vidimo da 
nažalost svih ovih godina oni nisu ostvareni. Da se zaustave građani na ulici, da se ih pita 
čime se bavi Istarska kulturna agencija odgovor bi bio unaprijed poznat. Navodi kako  ispada 
da se ravnateljica uspjela izboriti za zapošljavanje jedne dodatne osobe na četiri sata ili na 
puno radno vrijeme. Istarska županija osigurala je sredstva u financijskom planu Istarske 
kulturne agencije za 2022. godinu. Osoba bi trebala obavljati poslove, koje ravnateljica ne 
stiže jer ima previše administrativnih poslova koje obavlja. Napominje kako o komisiji  i viziji 
neće govoriti, da je interesantno uporno forsiranje nekakvog „networkinga“ umrežavanja. 
Posebno zanimljivo je povećavanje već spomenute javne vidljivosti Istarske kulturne agencije, 
aktivnosti koje provodi inače sjedište Istarske kulturne agencije je u Puli na Rivi 8. Kada se 
pogleda Facebook stranicu IKA ili Istarske filmske komisije može se vidjeti da ju zapravo nitko 
ne gleda, ni ne čita, poražavajuće je da ne dobiju uglavnom niti jedan lajk. Cijelim programom 
u dva mandata hvale se o povećanju vidljivosti. Navodi kako u 2021. godini koga je zanimalo 
mogao se potruditi i istražiti agenciju. Prihod je bio u iznosu od 515.000,00 kn a i  rashod u 
iznosu od 459.000,00 kn. Kada se oduzme 200.000,00 kn za bruto plaću ravnateljice, zapravo 
ostaje poražavajuća činjenica da agencija ostvaruje 250.000,00 kn rashoda i da je zapravo 
kao jedna od mnogih agencija kojima Istarska županija osnivač ili suosnivač. Pozivam župana 
da razmisli da li su Istarskoj županiji, potrebni ovakvi potrošači proračunskog novca ili jedino 
radno mjesto odnosno funkciju IKA može obavljati netko u nadležnom Upravnom odjelu. 
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Vladimir Torbica, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost, ističe da naravno 
kao i u svemu u životu, ovisi iz kojeg se kuta nešto gleda, konstatira da je to shvatljivo odnosno 
prihvatljivo. Pojašnjava neke od rezultata koji se nalazi u Izvješću za 2021 godinu, a 
financijska izvješća mogu se naći na web stranicama IKA-e. Napominje kako se načelno slaže 
da se ustanove može predstaviti na Skupštini Istarske županije. Slijedom toga će onda 
ravnatelji puno lakše odgovoriti na pitanja vijećnika, razne upite, tvrdnje i tome slično. 
Naglašava kako je Istarska kulturna  agencija sudjelovala odnosno organizirala u 2021. godini 
4 filmske produkcije, smatra da nije potrebno govoriti, koliko lokalnoj samoupravi kao što je 
na primjer Grožnjan ima veliki značaj. Prošle godine je na svjetskoj razini, što se može opet 
vidjeti svugdje u digitalnim medijima, to je problem digitalnih medija što oni pamte. IKA je 
predložila grad Rovinj za jednu od najljepših filmskih lokacija, prethodne godine je završila na 
svjetskoj rang listi bila druga najbolja lokacija. Lokacija je bila na prijedlog Istarske kulturne 
agencije. Smatra da tko prati tisak Glasa Istre i druge medije, pomno prati jedan serijal, koji 
već ima 24 nastavka gdje je po prvi puta, vrlo sustavno napisano koji su se filmovi od doba 
čak od Austro-Ugarske, Italije do danas snimljeni u Istri. Pojašnjava kako je za navedeni rad 
zaslužna ravnateljica IKA, Sandra Vinkerlić te isto tako posebno naglašava umrežavanje i to 
nije slučajno. Jedan od temeljnih bitnih odrednica Istarske kulturne agencije, kao što piše u 
njenom Statutu, je zagovaranje. Navodi kako će ovdje spomenuti samo jednu djelatnost, te 
suradnje s udrugama civilnog društva platforma M+. Proveli  su dva vrlo značajna istraživanja 
o potrebama, interesima, kulturi mladih u Istarskoj županiji, koje će se naravno budući Istarsku 
kulturnu strategiju ili plan za razvoj kulture kako se zove po novom, uklopiti u ono što će se 
događati. Također možemo spomenuti i organizaciju Dana Istre u Vojvodini, gdje su 
preokrenuli jedan trend, više ne šaljemo kutove i folklore upravo želeći izaći ususret udrugama 
i mladim ljudima, udrugama koje se bave alternativnom kreativnom umjetnošću. Naglašava 
kako je potreban još jedan djelatnik i iznimno mu je drago što su ove godine uspjeli napraviti 
taj iskorak. Da li je moguće postići veću javnu vidljivost, uvijek je moguće. Napominje da 
naravno uvijek ovisi o tome što nekoga zanima i što se čita, iskreno ja da me pitate nešto o 
brodogradnji nemam pojma o tome ne bi nikada raspravljao. Nada se i vjeruje da će 
ravnateljica IKA-e Sandra Vinkelić imati priliku kao i ostali ravnatelji  institucija u Istarskoj 
županiji  doći  na sjednicu Skupštine IŽ, izložiti svoje programe za mnoštvo nagrada na 
nacionalnoj Europskoj razini. 

 

IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana, pozdravlja prisutne. Navodi kako se  neće 
nadovezati  na konkretan slučaj Izvještaja Istarske kulturne agencije, nego na izvještaj o radu 
ustanova, čiji je osnivač Istarska županija i trgovačkih društava čiji je Istarska županija većinski 
vlasnik. 

Intencija je da se njihovi izvještaji pojavljuju na Skupštini Istarske županije, iako to nije bila 
praksa do sada. Kao što je rekao kolega pročelnik Vladimir Torbica, mislim da bi ravnateljice 
i ravnatelji trebali vijećnicima izložiti svoje financijske poslove, izvještaje kao i planove o radu 
za buduća razdoblja, odnosno pobliže informirati javnost o onome što se radi u tim agencijama 
odnosno ustanovama. Tu isključuje osnovne i srednje škole. Smatra da nema svrhe da oni 
čitaju svoja financijska izvješća, navodi kako ne bi bilo takvih zaključaka da su agencije i ostale 
ustanove svrha sebi samima a ne osnovane sa razlogom. 

  

Skupština Istarske županije bez rasprave, te nakon provedenog glasanja sa 30 glasova ZA i 
2 SUZDRŽANA  glasa usvaja 
 

 
RJEŠENJE 

o imenovanju ravnateljice Istarske kulturne Agencije 
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Ad-19 
Prijedlog Rješenja o izboru Savjeta mladih Istarske županije 

 
 

IRENA PERUŠKO, predsjednica Komisije za izbor i imenovanja, pozdravlja prisutne i 
obrazlaže predmetnu točku.  

Navodi kako je na 7. sjednici Komisija za izbor imenovanja, održanoj 20. svibnja 2022., u 
prisustvu predsjednice Komisije Irene Peruško te članova komisije Zdenka Pliška, Maura 
Jurmana i Alena Gržinića utvrdila prijedlog rješenja o izboru Savjeta mladih Istarske županije. 
Za Savjet mladih Istarske županije raspisana su dva javna poziva zbog nedovoljnog interesa 
javnosti za kandidature za Savjet mladih. Nakon raspisivanja dva javna poziva, uspjelo se 
zapravo doći do određenog broja kandidata kako bi  Savjet mladih IŽ mogao funkcionirati te 
obnašati sve obveze toga tijela. Naglašava kako su na Komisiji za izbor imenovanja imali 
kraću raspravu vezanu uz navedenu temu i jednoglasno utvrdili sljedeći prijedlog  

RJEŠENJE 
o izboru članova i zamjenika članova Savjeta mladih Istarske županije 

 
I. 

Za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Istarske županije, izabiru se: 
 
1. Paolo Trani, član / Giulio Benedetto Uggeri Michelini, zamjenik 
2. Sandro Radošević, član / Robert David Pilar, zamjenik 
3. Bruno Jurada, član / Teo Matošević, zamjenik  
4. Željka Nefat, članica / Ani Londero, zamjenica 
5. Mauricio Milevoj, član / Mia Stupin, zamjenica  
6. Valentina Orbanić, članica / Arian Vrančić, zamjenik 
7. Antonija Anzur, članica / Ana Kalac, zamjenica  
8. Mihael Sošić, član / Mija Antonia Radosavljević, zamjenica 
9. Stefani Ritoša, članica  

 
 

II. 
Mandat članova Savjeta mladih traje tri (3) godine. 
 

III. 
Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 
 
Dodaje kako saziv čini 9 članova Savjeta  mladih IŽ  te njihov mandat traje 3 godine.  

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
RJEŠENJE 



39 
 

o izboru Savjeta mladih Istarske županije, 
 
u tekstu koji je utvrdila Komisija za izbor i imenovanja. 

 
 

Ad-20 
Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana 

Odbora za gospodarstvo i turizam 
 
IRENA PERUŠKO, predsjednica Komisije za izbor i imenovanja, obrazlaže predmetnu 
točku.  Navodi kako se radi o prijedlogu rješenja o razrješenju i imenovanju članice Odbora za 
gospodarstvo i turizam i ističe kako je prethodna članica i vijećnica Skupštine Istarske županije 
Koviljka Aškić platforma MOŽEMO! stavila mandat u mirovanje. Nadalje, platforma 
MOŽEMO!, odnosno predsjednik Kluba vijećnika predložio je da se dosadašnja vijećnica u 
radnim tijelima Skupštine razriješi te da ju zamijeni nova vijećnika Vanja Marković. Slijedom 
navedenog, Komisija za izbor i imenovanje utvrdila je sljedeći prijedlog: 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju članice Odbora za gospodarstvo i turizam 

Skupštine Istarske županije 

I. 
Koviljka Aškić razrješuje se članstva u Odboru za gospodarstvo i turizam Skupštine Istarske 
županije. 

 
II. 

Umjesto Koviljke Aškić, za članicu Odbora za gospodarstvo i turizam Skupštine Istarske 
županije imenuje se VANJA MARKOVIĆ. 

 
III. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“ 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za gospodarstvo i turizam 

 
u tekstu koji je utvrdila Komisija za izbor i imenovanja. 

 
Ad-21 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Komisije za izbor i 
imenovanja 

 
IRENA PERUŠKO, predsjednica Komisije za izbor i imenovanja, navodi kako je Komisija 
za izbor i imenovanja  jednoglasno utvrdila da se imenuje članicu iz  platforma MOŽEMO! 
Vanju Marković. Ističe kako čestita gospođi Vanji Marković na imenovanju. Slijedom 
navedenog, Komisija za izbor i imenovanja utvrdila je sljedeći prijedlog: 
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RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju članice Komisije za izbor i imenovanja 

Skupštine Istarske županije 

I. 
Koviljka Aškić razrješuje se članstva u Komisiji za izbor i imenovanja Skupštine Istarske 
županije. 

 
II. 

Umjesto Koviljke Aškić, za članicu Komisije za izbor i imenovanja Skupštine Istarske županije 
imenuje se VANJA MARKOVIĆ. 

 
III. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 
Istarske županije“ 
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
RJEŠENJE 

o razrješenju i imenovanju članice Komisije za izbor i imenovanja 
 
u tekstu koji je utvrdila Komisija za izbor i imenovanja. 
 

 
 

Ad-22 
Prijedlog Odluke o prestanku zaštite spomenika prirode Javor na stanciji 

Bašarinka 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

Odluke o prestanku zaštite spomenika prirode Javor na stanciji Bašarinka 
 
 

Ad-23 
Prijedlog Izvješća o ugovorima o koncesijama i radu koncesionara 2021. godinu 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 
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Izvješća o ugovorima o koncesijama i radu koncesionara 2021. godinu 
 

 
Ad-24 

Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prijedloga Odluke o prihvaćanju Izvješća 
Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i 

radu mrtvozorničke službe Istarske županije za 2021. godinu 
 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

o utvrđivanju prijedloga Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor 
nad radom mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe 

Istarske županije za 2021. godinu 
 
 
      Ad-25 

     Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 
pacijenata Istarske županije za 2021. godinu  

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

 o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Istarske 
županije za 2021. godin 

 
Ad-26 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje 
partnerstva i razvoja civilnog društva za 2021. godine 

 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja 
civilnog  društva za 2021. godine 
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Ad-27 

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole – Scuola elementare Rivarela 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Vodnjan 

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Mate Balote Buje 

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske osnovne škole- Scuola 
elementare italiana Edmondo de Amicis Buje-Buie 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po 
Klubovima, a potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje 
raspravu i daje točku na glasanje od a) do d).  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole – Scuola elementare Rivarela 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Vodnjan 

c) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama Statuta Osnovne škole Mate Balote Buje 

d) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Talijanske osnovne škole- Scuola 
elementare italiana Edmondo de Amicis Buje-Buie 

Ad-28 

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole za primijenjenu umjetnost i dizajn 
Pula 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
donošenju prijedloga Statuta Učeničkog doma Pula 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po 
Klubovima, a potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje 
raspravu i daje točku na glasanje (a i b).  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole za primijenjenu umjetnost i dizajn 
Pula 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
donošenju prijedloga Statuta Učeničkog doma Pula 
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Ad-29 

a) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Ekonomska škola Pula 

b) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. -  Srednja škola Mate 
Blažine Labin  

c) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim     troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. - Gimnazija Pula  

d) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Turističko – 
ugostiteljska škola -  Antona Štifanića Poreč  

e) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Talijanske srednje 
škole Rovinj  

f) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Talijanske srednje 
škole Leonardo da Vinci Buje  

g) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. Talijanske srednje škole 
Pula 

h) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola Mate 
Balote Poreč 

i) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola za 
turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

j) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. - Tehnička škola Pula 

k) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Škola primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula  

l) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
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godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023.  – Srednja škola Zvane 
Črnje Rovinj  

m) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. Strukovna škola Eugena 
Kumičića Rovinj  

n) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola Vladimir 
Gortan Buje  

o) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola Buzet  

p) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Strukovna škola Pula  

q) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Gospodarska škola 
Buje – Istituto professionale Buie – Buie 

r) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Gimnazija i strukovna 
škola Jurja Dobrile Pazin  

s) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Industrijsko-obrtnička 
škola Pula 

t) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Medicinska škola  

u) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Glazbena škola Ivana 
Matetića Ronjgova Pula  

 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po Klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje, od a) do u).  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave jednoglasno usvaja 
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ZAKLJUČAK 

a) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Ekonomska škola Pula 

b) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. -  Srednja škola Mate 
Blažine Labin  

c) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim     troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. - Gimnazija Pula  

d) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Turističko – 
ugostiteljska škola -  Antona Štifanića Poreč  

e) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Talijanske srednje 
škole Rovinj  

f) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Talijanske srednje 
škole Leonardo da Vinci Buje  

g) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. Talijanske srednje škole 
Pula 

h) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola Mate 
Balote Poreč 

i) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola za 
turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

j) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. - Tehnička škola Pula 

k) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Škola primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula  

l) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
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godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023.  – Srednja škola Zvane 
Črnje Rovinj  

m) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. Strukovna škola Eugena 
Kumičića Rovinj  

n) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola Vladimir 
Gortan Buje  

o) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Srednja škola Buzet  

p) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Strukovna škola Pula  

q) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Gospodarska škola 
Buje – Istituto professionale Buie – Buie 

r) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Gimnazija i strukovna 
škola Jurja Dobrile Pazin  

s) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Industrijsko-obrtnička 
škola Pula 

t) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Medicinska škola  

u) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za kandidate strane državljane iz 
zemalja izvan Europskog gospodarskog prostora i Švicarske 
Konfederacije za školsku godinu 2022./2023. – Glazbena škola Ivana 
Matetića Ronjgova Pula  

Sjednica je završila u 12:15 sati. 
Zapisnik vodile 
Andrea Jelovčić i  
Elvija Čeh Paćelat 

PREDSJEDNICA 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR 
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